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 عضو کارگروه تخصصی فرونشست: در صورت برقرارنشدن جریان دائمی زاینده رود و ادامه برداشت ها از آب های زیرزمینی،   
آبخوان دشت اصفهان در آینده ای نه چندان دور تمام خواهد شد و اصفهان، پایداری و زیست پذیری اش را از دست خواهد داد

این یک شوخی نیست!

گزارش انجمن جهانی فولاد از 
رشد ۸۰۰ هزار تنی تولید فولاد 

ایران در سپتامبر نسبت به اوت 
۲۰۲۳ میلادی حکایت دارد

و باز هم نقش پررنگ 
صنعت نصف جهان

واکاوی تقابل سپاهان و نساجی:
حساس و پراشتباه در روزی که 
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 افزایش بیش از هفت درصدی نرخ ولادت 
در خوانسار

آغاز ثبت نام داوطلبان انتخابات خبرگان 
رهبری در اصفهان از ۱۴ آبان

کاشان؛ چشم و چراغ گردشگری استان

 مدیرکل میراث استان اصفهان:برای  اکثر گردشگران خارجی که در قالب یک بسته پیشنهادی
 به ایران و استان اصفهان سفر می کنند، بازدید از کاشان حتما در دستور کار آنها قرار دارد

اصفهان، هفدهمین 
استان در دریافت 

اعتبارات است

۵۰ هزار چینی 
طی ۷ ماه به 

ایران سفر کردند

جمع آوری معتادان 
متجاهر از سطح اصفهان 

در دستور کار است
نصف جهان، میزبان ۲ رویداد مهم صنعت 
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رییس اداره ورزش و جوانان کاشان:

سرانه ورزشی شهرستان کاشان 20 صدم متر مربع است
رییس اداره ورزش و جوانان کاشان گفت: سرانه ورزشی کاشان ۲۰ صدم متر مربع است که حدود 
نصف سرانه ورزشی استان اصفهان است.محمد جواد سلامیان زاده در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، 
ضمن گرامیداشت هفته تربیت بدنی اظهار کرد: سرانه ورزشی شهرستان کاشان طبق اعلام واحد 
آمار اداره کل ورزش جوانان ۲۰ صدم متر مربع است که با توجه به ظرفیت ورزشکاران منطقه بسیار 
پایین است.وی با اشاره به اینکه سرانه ورزشی استان اصفهان به ۵۰ صدم مترمربع می رسد، افزود: 
سرانه ورزشی در کاشان بسیار پایین است که جای تامل دارد، در حالی که سرانه استاندارد ورزشی ۶ 
متر مربع است، منطقه کاشان سرانه ورزشی بسیار پایینی دارد.رییس اداره ورزش و جوانان کاشان 
با اشاره به ظرفیت های ویژه ورزشی در کاشان گفت: حدود ۱۵۰ ورزشکار کاشانی عنوان دار مسابقات 
کشوری شدند.وی افزود: امتیازاتی از جمله مقام آوری تیم اسکیت در رشته های رول بال، هندبال 
در لیگ دست اول کشور و موفقیت های بسیاری از تیم های حاضر در کاشان را در سطوح کشوری و 
استانی شاهد هستیم.سلامیان زاده، همچنین قهرمانی علیرضا رمضانی در کشتی ناشنوایان جهان، 
موفقیت حمیدی در رشته تکواندو، حضور یعقوب در تیم ملی فوتبال نوجوانان، کسب مقام قهرمانی 
کشور توسط اهورا سعیدی در رشته بوکس و ده ها قهرمانی و مدال آوری ورزشکاران را در اهتمام ویژه 
به ورزش این منطقه ضروری دانست.وی تصریح کرد: ناگفته نماند با توجه به استعدادهای ورزشی 

شهرستان باید جهت احداث اماکن ورزشی تخصصی برنامه ریزی ویژه ای اجرا شود.
رییس اداره ورزش و جوانان کاشــان درخصوص افتتاح اماکن ورزشی منطقه گفت: ۴ عدد چمن 
مصنوعی در روستاهای ورکان، غیاث آباد، سادیان و شــهر کامو چوگان در دست احداث است که 
مراحل پایانی را طی و به زودی به بهره برداری می رسد.وی اضافه کرد: ظرفیت های ورزشی شهرستان 
از دو جنبه نرم افزاری و سخت افزاری و زیرســاخت هایی ورزشی از جمله ورزشگاه بزرگ امیرکبیر 
و سالن های چند منظوره که قابلیت برگزاری مسابقات کشــوری را دارد به علت کمبود اعتبار نیمه 
تمام رها شده است.سلامیان زاده در خصوص اعتبارات تملک دارایی های سال ۱۴۰۲ گفت: مبلغ ۳۰ 
میلیارد ریال بابت تعمیر و تجهیز استخر کاشان، ۵ میلیارد ریال بابت تکمیل مرکز پژوهشی فرهنگی 
تربیتی کاشان، تکمیل سالن اســکواش ۴۰ میلیارد ریال، تعمیر و تجهیز اماکن ورزشی ۱۰ ملیارد 
ریال اعتبار مصوب شده است.رییس اداره ورزش و جوانان کاشان اظهار کرد: زمین سه هزارنفری 
برای ورزش های فوتبال، والیبال و هندبال در کاشان وجود دارد که تکمیل آن از اولویت ها و نیازهای 
ورزشی شهرستان است، این زمین در ســال ۱۳۸۹ کلنگ زنی شــد و تا کنون ۳۰ درصد پیشرفت 

فیزیکی داشته که تکمیل و راه اندازی آن نیازمند ۷۰ میلیارد تومان اعتبار است.
 به گزارش ایمنا، کاشــان دارای ۴۹ سالن ورزشــی و بالغ بر ۱۰ هزار نفر ورزشکار است که بیشترین 
ورزشکار در رشته های فوتبال، کوهنوردی، بدنسازی، ورزش همگانی، آمادگی جسمانی، والیبال، 

ورزش های رزمی و تکواندو مشغول فعالیت هستند.
 

افزایش بیش از هفت درصدی نرخ ولادت در خوانسار
باوجود کاهش فرزندآوری در استان اصفهان نرخ ولادت در شهرستان خوانسار رشد داشته است.

سرپرست اداره کل ثبت احوال استان اصفهان در بازدید از ثبت احوال خوانسار، فرزندآوری را در هفت 
ماه گذشته در استان اصفهان دو درصد کمتر از پارســال برشمرد و گفت: با وجود رشد منفی ولادت 
در استان، در شهرستان خوانسار در  مقایسه با هفت ماه سال قبل شاهد افزایش نرخ ولادت هفت 

و دو دهم درصدی هستیم.
مجتبی یکتامنش افزود: از ابتدای امسال تا شــهریور بیش از ۲۶ هزار و ۲۳۳ سند ولادت نوزاد در 
استان اصفهان به ثبت رسیده است.وی گفت: یکی از مشکلات اداره های ثبت احوال در شهرستان ها 
نیاز به تجهیزات و امکانات تخصصی مانند پرینت رنگی برای چاپ شناسنامه است و فرمانداری ها 

در این خصوص باید مساعدت کنند.

اداره کل صمت اصفهان با احداث مجتمع  تجاری شاهین شهر مشکل اراضی کارکنان دولت را مرتفع کرد؛

پس از 15 سال

  اداره کل صنعت، معدن و تجــارت )صمت( اصفهان 
به منظور رسیدگی به مشکل ۱۵ ســاله تغییر کاربری 
اراضی تعاونی مسکن کارکنان دولت شاهین شهر با احداث مرکز بزرگ 

تجاری، نمایشگاهی و خدماتی در این اراضی موافقت  کرد.
مدیر عامل تعاونی مسکن کارکنان دولت شاهین شهر در گفت وگو با 
ایرنا گفت: مرکز بزرگ تجاری، نمایشــگاهی و خدماتی شاهین شهر 
موســوم به ســرزمین »هزار پیشــه« در اراضی ۴۲ هکتاری تعاونی 
مسکن کارکنان دولت شاهین شهر با موافقت اداره کل صنعت، معدن 

و تجارت )صمت( استان اصفهان احداث می شود.
اکبر هادیان افزود: اراضی ۴۲ هکتاری تعاونی مسکن کارکنان دولت 
شاهین شهر موسوم به »میلاد« حدود ۱۵ سال پیش توسط شرکت 
تعاونی مسکن کارکنان دولت شاهین شهر و میمه خریداری شد؛ اما 
واگذاری آن به حدود ۸۰۰ عضو این شــرکت به دلایل قانونی میســر 

نشده و در سال های گذشته این موضوع بلاتکلیف مانده بود.
وی اظهار داشــت: پس از تصویب طرح تغییر کاربری اراضی تعاونی 
مســکن کارکنان دولت شاهین شــهر به مرکز تجاری، نمایشگاهی و 
خدماتی در شــورای برنامه ریزی و توسعه اســتان اصفهان در اواخر 

سال گذشته، جهاد کشاورزی صدور سند تغییر کاربری این اراضی را 
مشروط به موافقت اداره کل صمت با احداث چنین مرکزی دانست.

مدیرعامل تعاونی مســکن کارکنان دولت شهرســتان شاهین شهر 
افزود: پیگیری فرآیند اخذ موافقت اصولی از اداره کل صمت تاکنون 

زمان بر شد.
وی یادآور شد: ســرانجام پیرو جلسات مشــترک بین مدیران جهاد 
کشاورزی و صمت و با حضور سازمان های مسوول، موافقت اداره کل 
صمت با احداث این مرکز و با هدف ســرمایه گذاری و اشتغالزایی و 
توسعه فضای کسب و کار در شهرستان شــاهین شهر و میمه به جهاد 

کشاورزی اعلام شد.
به گزارش ایرنا، ۸۰۰ عضو تعاونی مســکن کارکنان دولت شهرستان 
شاهین شهر و میمه شامل کارکنان فرمانداری، بنیاد شهید، نیروهای 
نظامی و انتطامی، دارایی، دادگســتری، شهرداری و دیگر دستگاه ها 
هســتند که در ســال ۸۶ در پی فراخوان رســمی این تعاونی و تایید 
فرمانداری و جهاد کشاورزی شهرستان برای دریافت یک قطعه زمین 
مســکونی ثبت نام کردند و هر نفر در همان سال ۱۴ میلیون تومان در 

۲ مرحله پرداخت کرد.

پس از مــدت کوتاهی اعلام شــد اراضــی ۴۲ هکتــاری خریداری 
شــده، کاربری زارعی داشــته؛ اما سال هاســت به صــورت بایر رها 
شــده اســت ولی در عین حال شــرکت تعاونــی مســکن کارکنان 
دولت قول داد که می توانــد تغییر کاربری آن اراضــی را بگیرد چون 
 جهاد کشــاورزی شهرســتان شــاهین شــهر موافقت اولیه را اعلام

کرده است.
بــا این وجــود ایــن اراضــی تاکنــون  بلاتکلیــف باقی مانــده بود 
کــه در دولــت ســیزدهم و با تدبیــر اســتانداری اصفهان مشــکل 
 این اراضــی برطــرف خریــداران آن از بلاتکلیفی ۱۵ ســاله رهایی 

یافتند.
مرکز شهرســتان شاهین شــهر و میمه در فاصله حدود ۱۵ کیلومتری 
شمال مرکز اســتان اصفهان قرار دارد؛ این شهرســتان یکی از کانون 
های مهم جمعیتی استان است که بخشی از ســرریز جمعیت مرکز 
استان را در خود جای داده و از مهاجرپذیرترین شهرستان های استان 

محسوب می شود.
این شهرســتان حدود ۳۵۰ هزار نفــر جمعیت دارد و مرکز آن شــهر 

شاهین شهر است.

طرح تفصیلی شــهرضا پس از ســال ها بلاتکلیفی 
رونمایی و ابلاغ شــد.به گزارش خبرنگار مهر، مهران 
زینلیان، معاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری 
اصفهان صبح دوشنبه در آیین ابلاغ و رونمایی طرح 
تفصیلی شــهرضا ضمن محکوم کردن جنایت های 
رژیم صهیونسیتی علیه مردم فلسطین، اظهار داشت: 
این طرح با همت مجموعه ای از دستگاه های مختلف 
بویژه فرمانداری شهرستان شــهرضا، اداره کل راه و 
شهرسازی اســتان و دفتر فنی اســتانداری پس از 
چند سال بلاتکلیفی ابلاغ شــد.وی با اشاره به اینکه 
طرح تفصیلی شــهرضا با اعتباری بالغ بر ۲ میلیارد 
تومان، ابلاغ شد، ادامه داد: با ابلاغ این طرح مشکل 
بیش از یکهزار و ۷۰۰ نفر از شهروندان شهرضا در امور 

شهری رفع خواهد شد.معاون هماهنگی امور عمرانی 
اســتانداری اصفهان بیان کرد: باوجــود طرح های 
بالادســتی از جمله طرح هــای تفصیلــی، امکان 
پاسخگویی اســتعلام به بســیاری از دستگاه های 
اجرایی محقق و هر گونــه تخطی از این طرح تخلف 
محسوب می شود.وی ضمن اشــاره به اینکه ابلاغ 
طرح تفصیلی برای شــهرها حیاتی اســت، افزود: 
در این طــرح توجه ویژه به هویت تاریخی شــهرضا 
به لحــاظ بافت تاریخــی، بازار ســنتی و طرح های 
گردشــگری مد نظر قرار گرفته و امیدواریم باتوجه 
ویژه به این طرح زمینه بسیاری از امور جهت رفاه حال 
شهروندان شهرضا فراهم شود.زینلیان ضمن اشاره 
به الحاق ۱۲۵ هکتار به شهرضا، اظهار کرد: با این طرح 

قریب به ۵ درصد به مساحت شهرضا افزوده خواهد 
شد که دستاورد بسیار بزرگی است که با همت همه 
مسئولان حاصل شده است.وی خاطرنشان کرد: در 
این طرح بافت فرسوده، شبکه معابر، ترافیک و … 
بعنوان مشکلات اساسی شهرســتان شهرضا دیده 
شده است.معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
اصفهان افزود: در محلاتی که به محدوده شهر افزوده 
می شود ســرانه های آموزشی، بهداشــت و درمان، 

فضای سبز و ورزشی نیز پیش بینی شده است.

پس از سال ها بلاتکلیفی؛

طرح تفصیلی شهرضا رونمایی شد

 شهردار کاشان:

انتقال بازار روز کاشان نیازمند تامین اراضی است
شهردار کاشان با بیان اینکه انتقال بازار روز کاشان نیازمند تامین اراضی است، گفت: تغییر مکان ترمینال کاشان به خاطر ایجاد مشکلات زیاد در عرصه ترافیک ضرورت 
دارد.به گزارش خبرگزاری تسنیم از کاشــان، کیومرث محمدپور در جلسه رسمی شورای اسلامی شهر کاشان با اشــاره به ایجاد سازمان جذب سرمایه گذاری طی 
سال ۹۳ در شهرداری، حذف آن  را با تغییرات مدیریتی یادآور شد و اظهار داشت: متاسفانه برای ایجاد دوباره این سازوکار با موانعی دشوار مواجه هستیم، اما هرچه 
سریع تر باید این بستر در مدیریت شهری احیا شود.وی به برنامه های مختلف شهرداری کاشان در عرصه جذب سرمایه گذار اشاره و خاطرنشان کرد: محدودیت های 
قانونی و اجرایی در کنار انتظارات سرمایه گذار شرایط را برای عملیاتی کردن پروژه های مشارکتی و سرمایه گذاری با چالش مواجه کرده است.شهردار کاشان با تاکید 
بر مشکلات مختلف مدیریت شهری برای اجرای اقدامات خود، با اشاره به معضل محل عرضه پرندگان زینتی، آمادگی شهرداری کاشان برای انتقال و جابجایی 
آن را متذکر شد و افزود: با وجود مکاتبات فراوان، اداره راه و شهرسازی برای در اختیار قرار دادن زمین به منظور احداث مکان جایگزین، بهای آن را طلب کرده است.
محمدپور، انتقال بازار روز به محل دیگر را یک ضرورت دانست و گفت: برای این انتقال، نیازمند زمین مناسب هستیم؛ موضوعی که تعامل و همکاری دستگاه متولی 

آن در اختصاص زمین را طلب می کند.

خبر روز

عکس خبر

درخشش دانشمندان 
دانشگاه کاشان در تراز 

بین المللی
۲۸ عضــو هیئــت علمی دانشــگاه 
۲درصــد  فهرســت  در  کاشــان 
دانشــمندان برتر جهان قرار گرفتند.
رییس دانشگاه کاشــان افزود: این 
دانشــگاه به لحــاظ نســبت تعداد 
پژوهشگر پراستناد به تعداد مجموع 
هیئت علمــی رتبه نخســت در بین 
دانشــگاه های جامع را کسب کرده و 

در تراز بین المللی قرار گرفته است.

 نجات 3 محکوم به قصاص از طناب دار 
در کاشان

رییس اداره زندان کاشان گفت: با تلاش های صورت گرفته ســه نفر از محکومین به قصاص در 
کاشان با رضایت اولیای دم از چوبه دار نجات پیدا کردند.محســن کرمی در گفت وگو با خبرنگار 
تسنیم در کاشان، ضمن اشاره به فرهنگ پسندیده بخشش، اظهار داشت: این فرهنگ پسندیده 
نشان از روح بلند اولیای دم است که با وجود حق شــرعی و قانونی خود گذشت می کنند و عمر 

دوباره ای به انسان ها می بخشند.
وی با بیان اینکه بر اســاس حوادث و اتفاقــات برخی رای ها به قصاص ختم می شــود، افزود: 
همکاران ما در اداره زندان شهرســتان کاشــان تمام تلاش خود را برای جلب رضایت اولیای دم 
به کار گرفتند تا با رضایت خود جان دوباره ای به یک انسان ببخشند.رییس اداره زندان شهرستان 
کاشان با بیان اینکه اخذ رضایت از اولیای دم اقداماتی طولانی است، ابراز داشت: با عنایت الهی 
و تلاش همکاران خوشبختانه در ســال جاری  تعدادی از محکومین به قصاص با رضایت اولیای 

دم از چوبه دار نجات پیدا کردند.
وی در بیان جزییات اقدامات صورت گرفته، گفت: با اقدامات و تلاش های صورت گرفته از ابتدای 
ســال تاکنون ســه نفر از محکومین به قصاص از چوبه دار نجات پیدا کردنــد و اولیای دم جان 
دوباره ای را به این افراد بخشــیدند.کرمی با بیان اینکه تلاش بــرای جلب رضایت برخی دیگر از 
اولیای دم توسط همکاران ما در اداره زندان شهرســتان کاشان همچنان ادامه دارد، تصریح کرد: 
با قطعیت پیدا کردن نتایج اقدامات صورت گرفته نتایج آن به اطلاع شهروندان کاشانی می رسد.

 

 دارندگان مینی بوس در کاشان موظف به ثبت نام در
 سامانه سی پاد هستند

رییس شــرکت پخش فرآورده های نفتی ناحیه کاشــان با بیان اینکه دارنــدگان مینی بوس در 
کاشان موظف به ثبت نام در ســامانه سی پاد هستند، گفت: ســهمیه گازوییل با عدم ثبت نام در 

سامانه کسر می شود.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از کاشــان، تعدادی از دارندگان مینی بوس در شهرستان کاشان به 
دلیل سهمیه گازوییل گلایه هایی داشــتند و بر همین اساس با حضور در محل فرمانداری کاشان 
نسبت به این موضوع از مسئولان درخواست رسیدگی داشــتند.خبرنگار تسنیم این موضوع را از 
علیرضا کوچیان، پیگیری کرد و وی در رابطه با آخرین تصمیم اتخاذ شده از سوی مراجع ذی صلاح 
توضیحاتی ارائه داد.وی با بیان اینکه بر اســاس تصمیمات اتخاذ شده از مراجع بالادستی و در 
راستای مبارزه با قاچاق سوخت و ساماندهی مصرف گازوییل دارندگان مینی بوس صاحبان این 

وسایل نقلیه برای دریافت سوخت گازوییل باید در سامانه ثبت نام کنند.
رییس شرکت پخش فرآورده های نفتی ناحیه کاشان با بیان اینکه سامانه مربوطه از سوی وزارت 
کشور کلید خورده است، افزود: دارندگان وسایل نقلیه عمومی مینی بوس باید در سامانه سی پاد 
ثبت نام کنند و پس از شارژ کارت جایگاه های عرضه سوخت موظف به تحویل گازوییل به میزان 
نیاز هر فرد اســت.وی با بیان اینکه این موضوع ورای اختیارات اداره و مرکز بخش فرآورده های 
نفتی ناحیه کاشان است، ابراز داشت: با ثبت نام در این سامانه و بر اساس پیمایش صورت گرفته 
و انجام محاسبات مرتبط میزان گازوییل در کارتی که معرفی شده شارژ می شود.کوچیان گفت: با 
توجه به مکاتبات متعدد اعلام شده است که اگر در سامانه سی پاد ثبت نام صورت نپذیرد، ماهانه 
از سهمیه دارندگان مینی بوس کسر می شود و بر اساس پیگیری صورت گرفته بسیاری از دارندگان 
مینی بوس در شهرستان کاشان اقدام به ثبت نام نکردند.رییس شرکت پخش فرآورده های نفتی 
ناحیه کاشان با بیان اینکه مسئولیت ناحیه نفتی کاشان پس از شارژ کارت معرفی شده در سامانه 
سی پاد اســت، تصریح کرد: تصمیم اتخاذشده از سوی وزارت کشــور انجام شده و این اقدام به 

صورت سلسه  مراتب به مراجع مرتبط ابلاغ شده است.

اخبار

 نماینده مردم گلپایگان در مجلس:

بین مراکز درمانی دولتی 
و خصوصی تعامل وجود 

داشته باشد
نماینده مردم گلپایگان و خوانسار در مجلس 
شورای اســلامی گفت: برای شیوع بیماری ها 
مانند چاقی مفرط، دیابت و... باید برنامه ریزی 
کنیم تا علاوه بــر کاهش بار هزینــه ریالی از 
دولت، برای مردم هم دردســر ایجاد نشــود.
سید مســعود خاتمی، در جلسه خیران حوزه 
بهداشت و درمان شهرســتان گلپایگان، اظهار 
کرد: پزشکان از قشــر تحصیل کرده و معمولا 
ضریب هوشــی بالایی دارند، اما گاهی برخی 
از آنها دچار غرور و تکبر شده اند، ولی پزشکان 
متواضع و دلسوز زیادی هم داریم. مسئولان 
مراکــز درمانی بایــد پزشــکان را درک کنند؛ 
مدیریت یک مرکز درمانی با مدیریت ادارات 
متفاوت است و باید کســی مسئول باشد که 
شرایط حاکم بر مجموعه را کامل درک کند.وی 
ادامه داد: مدیریت در مسائل درمانی فوق العاده 
حساس است، باید کسی مسئول باشد که به 
پزشــکان احترام بگذارد و جایگاه آنها را درک 
کند. همچنین کادر درمان و مدیریت هم باید 
بیمار را درک کنند، حرف او را گوش دهند و پای 
درد دل بیمار بنشــینند، اگر مریضی از سر درد 
شکایت کرد و پزشــک علت آن را متوجه نشد 
بداند بیمار به دردســر افتاده و مشکل روحی 
دارد و حرف او را خــوب گوش دهید و درکش 
کنید.به گزارش ایسنا، نماینده مردم گلپایگان و 
خوانسار در مجلس گفت: مدیریت بیمارستان 
و کادر درمان باید بیمار را تا حدی درک کند که 
حتی اگر بی مهری از ســوی بیمار دید هم در 
کارش تاثیر نگذارد. در یک کار بیزینسی رقابت 
کیفیت را بالا می برد، اما بین بخش خصوصی و 
دولتی باید تعامل باشد، یکدیگر را تکمیل کنند 
و رقابت جای خود را بــه تعامل بدهد.خاتمی 
تصریح کرد: در گذشته در هر شهری یک مرکز 
شیر و خورشید راه اندازی کردند و با پشتیبانی 
مردمی به درمان بیماران پرداختند، اما اکنون 
آن مرکز به هلال احمر تبدیل شــده اســت. 
فعالان بخش های مختلف حوزه سلامت کار 

مقدسی را  بر عهده دارند.

اراضی ۴۲ هکتاری تعاونی مسکن کارکنان دولت 
شاهین شهر موسوم به »میلاد« حدود ۱۵ سال پیش 
توسط شرکت تعاونی مسکن کارکنان دولت شاهین شهر 
و میمه خریداری شد؛ اما واگذاری آن به حدود ۸۰۰ عضو 
این شرکت به دلایل قانونی میسر نشده و در سال های 

گذشته این موضوع بلاتکلیف مانده بود

گزارش

استان
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معاون وظیفه عمومی فرماندهی انتظامی استان اصفهان خبرداد:

فراهم شدن پرداخت وام خود اشتغالی برای سربازان ماهر
معاون وظیفه عمومی فرماندهی انتظامی اســتان اصفهان خدمت سربازی را فرصتی برای کسب 
مهارت و اشتغال جوانان عنوان کرد و از فراهم شدن امکان وام اشتغال زایی برای سربازان ماهر که 

دوره های مهارت آموزی را گذرانده و مدرک معتبر دریافت کنند، خبر داد.
مهرداد پناهپوریان، معاون وظیفه عمومی فرماندهی انتظامی استان اصفهان در گفت وگو با خبرنگار 
فارس در اصفهان اظهار داشت: امروز خدمت مقدس سربازی تغییرات بسیار زیادی با گذشته کرده 
و به نوعی علاوه بر اینکه جوانان در دوران خدمت ســربازی از حقوق قابل توجهی برخوردار هستند 
در دوره های مهارت آموزی شرکت داده می شوند که کســب مهارت در این دوره ها به نوعی تضمین 
کننده آینده شغلی آنان است.وی افزود: تمامی مشــمولانی که به خدمت مقدس سربازی اعزام 
می شــوند در طول خدمت در دوره های مهارت آموزی ســازمان فنی حرفه ای شرکت داده شده و 
مدرک معتبر دریافت خواهند کرد.پناهپوریان خاطرنشــان کرد: این دسته از سربازان وظیفه پس 
از انجام خدمت سربازی خود می توانند بر مبنای مهارت کسب شده یا مدرک تحصیلی خود اقدام 
به وام خود اشتغالی تحت عنوان وام ســرباز ماهر دریافت کنند.معاون وظیفه عمومی فرماندهی 
انتظامی استان اصفهان ادامه داد: سقف وام خوداشــتغالی که برای سربازان مهارت دیده در نظر 
گرفته شده هم اکنون ۱۵۰ میلیون تومان است که البته ممکن است این رقم در سال آتی افزایش 
یابد.وی تصریح کرد: براساس ماده ۱۰ قانون خدمت وظیفه عمومی دریافت هرگونه وام از بانک ها 
و موسسات دولتی و وابسته به دولت و نهادهای قانونی، دریافت گواهی نامه و پایان نامه دوره های 
تحصیلی، صدور پروانه کسب و اجازه اشتغال و عضویت در شرکت های تعاونی ، دریافت مستمری 
از سازمان های دولتی و وابسته و نهادهای قانونی و استخدام در وزارت خانه ها و موسسات دولتی و 
وابسته به دولت و نهادهای قانونی و شرکت های دولتی منوط به ارائه مدارک لازم مبنی بر رسیدگی 
به وضعیت مشمولیت فرد از اداره وظیفه عمومی است.پناهپوریان خاطرنشان کرد: به جوانانی که 
واجد شرایط مشمولیت هستند، توصیه می کنم که هرچه زودتر وضعیت خود را مشخص کرده و یا 

برای اعزام به خدمت سربازی اقدام کنند.

 1۸ هزار واحد مسکونی در دست ساخت تعاونی های
 مسکن اصفهان

۱۸ هزار واحد مسکونی در دست ساخت تعاونی های اصفهان است.رییس اتاق تعاون اصفهان گفت: 
بیش از ۱۰۰ تعاونی مسکن فعال در مناطق مختلف شهرستان اصفهان ساخت حدود ۱۸ هزار واحد را 
در دست اجرا دارند و اگر تاخیری و یا تخلفاتی هم بوده به دلیل تعداد بالای سفارش هاست.بهرامی 
افزود: در واقع حجم بالای کار، گاهی موجب ایجاد شکایت هایی می شود و البته تعاونی های مسکن 

یک  پنجاهم بخش خصوصی، معترض دارند.
رییس اتاق تعاون اصفهان به این پرسش که اعتبار تعاونی ها نسبت به گذشته تا چه میزان محفوظ 
مانده اســت، افزود: هنوز هم اعتبار بالایی در میان تعاونی های مســکن وجود دارد، سهامداران و 
هیئت مدیره در ارتباط با یکدیگر بوده، بازرسان به طور متوالی تغییر می کنند تا مشکلی به وجود نیاید.
بهرامی گفت: دلیل آن که قیمت تمام شده مسکن های عرضه شــده از تعاونی ها افزایش یافته، به 
جهش قیمت همه اقلام از زمین تا مصالح بازمی گردد که این اتفاق بر نرخ نهایی مسکن ها تاثیرگذار 
بوده است. وی در ارتباط با شکایاتی که برخی از متقاضیان مسکن های تعاونی دارند، گفت: متاسفانه 
مشکلی که تعاونی های مسکن دارند آن اســت که اگر همه اعضا با همدیگر همراهی نکنند اجرای 
طرح به تاخیر می افتد، حتی اگر ۲۰ درصد از افراد هم پرداخت پول خود را به تعویق اندازند، مشکل 
ایجاد می شود.رییس اتاق مسکن اصفهان در رابطه با طرح هایی که متوقف می شود، افزود: آورده 
افراد محفوظ بوده این چنین که در طرحی دیگر واردشــده یا با خسارت، بازگشت داده می شود، در 

غیر این صورت به شکایات انجام گرفته به طور کامل رسیدگی می شود.

وقتی تامین مسکن برای کارگران آرزو می شود؛

106 سال انتظار برای خرید خانه! 

مســکن یکی از اصلی ترین دغدغه های قشــر کارگر در ایران اســت. 
برآوردهای کارشناسان نشان می دهد کارگران حدود 7۰ درصد از درآمد 
ماهیانه خود را صرف هزینه های مسکن می کنند و انتظار آنها برای خرید 

یک متر خانه در کلانشهرها به بیش از 3۰ سال رسیده است!
به گزارش تجارت نیوز، تورم مسکن و اجاره بها در سال های اخیر، ضربات 
متعدد و گاه جبران ناپذیری را به زندگی اقشار متوسط و پایین وارد کرده 
است. یکی از اصلی ترین این گروه ها کارگران هستند؛ کسانی که عمدتا 
پایین ترین سطح حقوق ها را در جامعه دارند.از سوی دیگر حالا که با توجه 
به آخرین گزارش منتشرشده از سوی مرکز آمار، متوسط قیمت مسکن 
در شــهر تهران به 77 میلیون تومان رسیده اســت! از آنجا که به ویژه در 
کلانشهرها عملا امکان خرید خانه برای افراد با حقوق کارگری وجود ندارد، 
کارگران غالبا متقاضی اجاره واحدهای مسکونی هستند.با این حال به طور 
استاندارد افراد باید یک سوم حقوق ماهیانه خود را به مسکن اختصاص 
دهند و بر همین اســاس حالا زمان انتظار برای خانه دار شــدن کارگران 
افزایش چشمگیری پیدا کرده اســت. با توجه به حقوق هشت میلیون 
تومانی وزارت کار، اکنون کارگران باید حدود ۲۸ ســال در انتظار باشند تا 
بتوانند با یک سوم حقوق خود در تهران،  تنها یک متر خانه بخرند! با همین 
محاسبات همچنین کارگران باید ۱۰6 سال منتظر بمانند تا بتوانند خانه ای 
۵۰ متری بخرند!این در حالی ست که وام خرید مسکن نیز عملا برای این 

اقشار کارایی ندارد و گرهی از مشکلات آنها باز نمی کند، زیرا اقساط این 
وام ماهانه تا ۲۰ میلیون تومان هم می رسد!

سود 200 درصدی وام مسکن!
آرمان حاجیان فرد، کارشناس مســائل اقتصادی در این مورد گفته است: 
متوسط قیمت مسکن بر اساس آمارها در تابستان فقط پنج درصد کاهش 
داشته است. بانک مسکن برای اعطای وام خرید مسکن با جعاله تعمیر آن 
جمعا به مبلغ 96۰ میلیون تومان، با نرخ ۲۲.۵ درصد و بازپرداخت ۱۲ساله، 
حدود یک میلیارد و پانصد میلیون تومان از خریداران مسکن سود می گیرد 
که با توجه به قیمت حدود ۱۸۰ میلیون تومانی اوراق مسکن، نرخ تسهیلات 
مذبور به بالای 3۰ درصد می رســد.حاجیان فرد در گفت وگو با تسنیم بیان 
کرده اســت: در واقع اگر ۱۸۰میلیون تومان قیمت اوراق مسکن را از مبلغ 
تسهیلات که 96۰ میلیون تومان است کم کنیم، تسهیلات خرید مسکن برای 
خریداران حدود 7۸۰ میلیون تومان خواهد بود که طی ۱۲ سال حدود ۲۰۰ 
درصد سود از خریداران مسکن اخذ می کند!وی افزوده است: حال با توجه 
به میانگین قیمت هر متر آپارتمان در تهران که حدود ۸۰ میلیون تومان است 
این تسهیلات برای خرید ۱۰متر آپارتمان کفایت می کند. اگر حداقل متراژ 
آپارتمان ها را ۵۰ متر در نظر بگیریم افراد برای خانه دارشدن باید حدود سه 

میلیارد تومان پس انداز داشته باشند که اتفاقی دور از ذهن است!

سومین جشنواره ملی گاو هلشــتاین ایرانی همزمان 
با بیست و یکمین نمایشــگاه بین المللی تخصصی 
صنعت دام، طیور، آبزیان، دامپزشکی و فرآورده های 
لبنی صادراتی در اصفهان برگزار می شود.به گزارش بازار، 
سومین جشنواره ملی گاو هلشتاین ایرانی همزمان با 
بیست و یکمین نمایشگاه بین المللی تخصصی صنعت 
دام، طیور، آبزیان، دامپزشــکی و فــراورده های لبنی 
صادراتی از تاریخ ۸ تا ۱۱ آبان ماه در محل نمایشگاه بین 
المللی اصفهان دائر می شود.گاو هلشتاین ایران از آن 

جهت در اصفهان دارای اهمیت است که این گاو شیرده 
متناسب با اقلیم کشــور پرورش یافته و این جشنواره 
می تواند فرصتی برای مطرح کردن عملیات به نژادی 
و اصلاح نژاد و آخرین دستاوردهای ژنتیکی در تولید و 
نگهداری دام باشد.در سومین جشنواره گاو هلشتاین 
به میزبانی اصفهان علاوه بر میهمانان خارجی، فعالان 
اقتصادی این حوزه از سراسر ایران به خصوص از استان 
های چهارمحال وبختیاری، خراسان، مازندران و البرز 
شــرکت دارند و هدف از برگزاری این جشنواره ترویج 
مباحث فرهنگی و اجتماعــی صنعت دامپروری برای 
بیشتر افراد جامعه است.بیش از یک هزار و 7۰۰ واحد 
پرورش گاو شیری بالاتر از ۵۰ راس وجود دارد که در آنها 
۵۵۰ هزار راس دام سنگین نگهداری می شود و تولید 

گوشت استان روزانه ۲۰۰ تن است و این استان از لحاظ 
آماری با تولید روزانه شش هزارتن شیر در روز بالاترین 
تولید در ایران و از لحاظ تولید شیر برای هر گاو شیری 
رتبه دوم را در دنیا دارد و پس از کشــور آمریکا ایران در 
رتبه دوم تولید شیر قرار دارد.یکی از اهداف این رویداد 
تلاش برای رفع مشــکل کمبود نیروی انسانی در این 
رشته است چراکه عدم آگاهی کافی جوانان باعث عدم 
انتخاب آنها یا عدم رضایت مندی از این شغل است و در 
این زمینه تشکل های صنفی تلاش می کنند با برگزاری 
دوره های آموزشی و حمایت از فعالان این صنف تمایل 
مخاطبان جوان را به این سمت افزایش دهند و حتی 
سطح علمی افرادی که در این صنعت فعال هستند را 

نیز به روز کنند.

از هشتم تا ۱۱ آبان ماه؛

نصف جهان، میزبان 2 رویداد مهم صنعت دامپروری است

خبر روز

هشدار سامانه املاک به مشترکان پرمصرف برق
سرپرست دفتر اقتصاد مسکن وزارت راه با اشاره به مشترکان پرمصرف برق گفت: از ابتدای آبان، 
به آن دسته از مشترکان پرمصرفی که اطلاعات سکونت و مالکیت واحد مسکونی خود را در سامانه 
ملی املاک و اســکان ثبــت نکرده اند، 
پیامک زده می شــود و در صورت عدم 
ثبت اطلاعات، تعرفه برق این مشترکان 
در گران ترین پله قیمتی محاسبه خواهد 
شــد.به گزارش تجارت نیوز، ابوالفضل 
نــوروزی با اشــاره بــه فعال ســازی 
ضمانت های اجرایی ثبت نام در سامانه 
ملی املاک و اسکان اظهار داشت: هم 
اکنون اطلاعات مالکیت و سکونت 73 
میلیون نفر در ســامانه ملــی املاک و 
اسکان به ثبت رسیده و مردم باید با مراجعه به سامانه نسبت به تایید اطلاعات خود اقدام کنند.

سرپرست دفتر اقتصاد مسکن وزارت راه و شهرسازی در تشریح ضمانت اجرایی سامانه املاک 
و اسکان ضمن هشدار به مشــترکان پرمصرف برق گفت: بر اســاس قانون یکی از ضمانت های 
اجرایی ثبت نام در سامانه ملی املاک و اسکان به تعرفه برق ارتباط دارد، بر این اساس واحدهای 
مسکونی که اطلاعات سکونت و مالکیت آن در ســامانه توسط مردم به ثبت رسیده یا ثبت نشده 

باشد، تعرفه برق آن ها در آخرین پله قیمتی محاسبه خواهد شد.
تعرفه برق خانه هایی که اطلاعات سکونت و مالکیت آن ها در سامانه املاک ثبت نشده در آخرین 
پله مصرف گرفته می شــود.وی در برنامه تلویزیونی افزود: جلسات پرتعدادی با متولیان وزارت 
نیرو در این حوزه برقرار شد و هم اکنون پیام هایی با اولویت مشــترکان پرمصرف به مردم داده 

می شود.
نوروزی ادامه داد: از ابتدای آبان ماه، به آن دسته از مشــترکان پرمصرفی که اطلاعات سکونت و 
مالکیت واحد مسکونی خود را                              در سامانه ملی املاک و اسکان ثبت نکرده اند، پیامک زده می شود 
و در صورت عدم ثبت اطلاعات، تعرفه برق این مشترکان در گران ترین پله قیمتی محاسبه خواهد 

شد.
سرپرست دفتر اقتصاد مسکن وزارت راه و شهرسازی اظهار داشت: اخیرا در جلسه شورای عالی 
انرژی مصوب شد، در صورتی که ۲ پیامک برای مشترکان پرمصرفی که اطلاعات خود را                              در سامانه 
ثبت نکرده اند، صادر شــود و این اطلاعات همچنان ثبت نشده باشــد، تعرفه آب و برق مصرفی 

واحدهای مسکونی در گران ترین پله لحاظ خواهد شد.

جزییات گرانی 53 ماده غذایی در یک سال اخیر 
بررسی افزایش قیمت ۵3 ماده عذایی در کشور طی یک سال گذشــته حاکی از تورم بالای ۱۰۰ 

درصدی گوشت قرمز و کنسر تن ماهی است.
به گزارش خبرنگار اقتصادی خبرگزاری تســنیم، مرکز آمار ایران اخیرا گزارشی از متوسط قیمت 
کالاهای خوراکی منتخب درمناطق شهری کشور در مهر ماه ۱4۰۲ منتشر کرده که نشان می دهد، 
در گروه نان و غلات،  اقلام »برنج خارجی درجه یک «با ٤,٦ درصد و»شــیرینی خشک« با ٢.٧ 
درصد بیشترین افزایش قیمت را نسبت به ماه قبل داشته اند و همچنین بیشترین کاهش قیمت 
مربوط به »برنج ایرانی درجه یک« با ٣.٢- است.در گروه گوشــت قرمز، سفید و فرآورده های 
آن ها هم، اقلام»ماهی قزل آلا« با ٧,٨ درصد و » گوشت گاو یا گوساله « با ٣.٢ درصد بیشترین 
افزایش قیمت را نسبت به ماه قبل داشته اند.بررسی تورم یک ساله این ۵3 اقلام خوراکی نشان 
می دهد، گوشت گوسفند با رشد ۱۵۰ درصدی و گوشت گاو یا گوساله با رشد ۱3۲ درصدی قیمت 

در صدر گرانی بوده اند و کنسر ماهی تن با رشد ۱۰9 درصدی قیمت در رتبه بعدی است. 

اخبار

 در سال جاری؛کافه اقتصاد

بیش از یک هزار میلیارد ریال تسهیلات برای تعاونی های استان اصفهان تصویب شد
مدیرکل تعاون کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان گفت: پرداخت یک هزار و 49۵ میلیارد ریال تسهیلات بانکی در سال جاری برای سرمایه در گردش و ثابت 39 تعاونی 
استان تصویب شد.به گزارش ایرنا روابط عمومی اداره کل تعاون کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان به نقل از میثم مداحی افزود: مبلغ یاد شده از محل تفاهم نامه اعتباری 
با بانک توسعه تعاون تصویب شده که با همکاری مستمر مدیر امور شعب این بانک در حال پرداخت اســت.وی ادامه داد: این تسهیلات تاکنون به ۱9 طرح در حوزه  
تولید محصولات فولادی، معدنی، محصولات پلیمری، ماشین آلات صنعتی، قند و خوراکی، انرژی های پاک، آب معدنی، پانل های چوبی و پلیمری، صنایع بتون و 
سازه های پیش ساخته بتونی، ۱۲ طرح در حوزه کشاورزی شامل طرح های تولید ماهی و دامداری و طرح های کشاورزی و باغداری، پنج طرح تامین نیاز تولیدکنندگان 
و مصرف کنندگان و ۲ طرح خدمات شامل گردشگری، حمل و نقل و یک طرح صنایع دستی اعطا شده است.مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان گفت: از 
مجموع حدود هفت هزار تعاونی  ثبت شده در این استان، سه هزار و ۵۸۰ شرکت تعاونی فعال است.مداحی اظهار داشت: تعاونی های فعال استان اصفهان در حوزه های 
مختلف خدمات، صنعت، کشاورزی و مسکن فعالیت دارند.مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان افزود: احیای اصول هفت گانه تعاون شامل خودگردانی، 
اختیاری و آزاد، کنترل شورایی دموکراتیک، مشارکت اقتصادی، آموزش و کارورزی، همکاری، توجه به جامعه، موثرترین راه برون رفت از مسائل و مشکلات اقتصادی 

است.تعاونی های استان اصفهان تاکنون ۵4 هزار فرصت شغلی ایجاد کرده اند.

برداشت محصول 
کم آب برِ  زرشک در 

فریدونشهر
ســالانه حــدود 4 چهار تــن محصول 
زرشک از باغهایِ شهرستان فریدونشهر 
برداشــت می شــود.  ابراهیم اصلانی، 
کارشــناس باغبانی جهاد کشــاورزی 
شهرستان فریدونشهر با اشاره به وجود 
۵ هکتار باغ زرشک در این منطقه گفت: 
چهار هکتار ایــن محصول بــه صورت 
زرشک خودرو )وحشــی( و یک هکتار 

آن به صورت دست کاشت است.

عکس خبر

حضور شماری از کشاورزان 
شرق اصفهان مقابل ساختمان 

شرکت آب منطقه ای استان
 شماری از کشاورزان شرق اصفهان به منظور 
بیان مطالبه خود مبنی بر جاری ســازی آب 
در زاینــده رود در مدت زمــان مطلوب، مقابل 
ســاختمان آب منطقه ای این اســتان تجمع 
کردند.به گزارش خبرنگار ایرنا، این افراد که بالغ 
بر ۱۰۰ نفر بودند، جاری سازی آب در زاینده رود 
از ۲۰ آبان به مدت بیش از یک ماه را خواستار 
شدند.به گفته آنان، جریان آب در رودخانه کمتر 
از یک ماه ســود چندانی برای کشت و کار آنان 
نخواهد داشت و استحصال محصول نهایی را با 

مشکل روبه رو خواهد کرد.
به گزارش ایرنا، رییس سازمان جهاد کشاورزی 
اســتان اصفهان اواخر مهر ماه از بازگشــایی 
زاینده رود از بیستم آبان سال جاری به منظور 
انجام کشت پاییزه کشاورزان استان خبر داده 
بود.به گفته مهــرداد مرادمنــد، در این نوبت 
ســد زاینده رود برای کشــت پاییزه کشاورزان 
بازگشایی می شود و پیش بینی می شود آب 
پس از سه روز به مزارع کشــاورزان برسد، در 
خصوص حجم آب و تعداد روزهای جریان آب 
هنوز مذاکرات در جریان است و پس از نهایی 

شدن اطلاع رسانی لازم صورت می پذیرد.
به گزارش ایرنا، بهمن ماه سال گذشته خروجی 
ســد زاینده رود برای کشاورزان شرق اصفهان 
افزایش یافت و فروردین  و اردیبهشت امسال 
نیز بازگشــایی زاینــده رود و تخصیص آب به 
کشاورزان شرق و غرب استان اصفهان انجام 
شد.اراضی کشــاورزی حوضه زاینده رود نیز 
حدود ۲۰۰ هزار هکتار است.رودخانه زاینده رود 
به طول بیش از 4۰۰ کیلومتر در دهه های اخیر 
به دلیل برداشت های غیرقانونی در بالادست، 
انتقال آب به حوضه دیگــر، تراکم جمعیت و 
تا حدودی کاهش نســبی بارندگی ها، به یک 
رودخانه با جریــان دوره ای، تبدیل و در پایین  
دست در فصول گرم به ویژه تابستان با خشکی 
مواجه شده اســت.زینلیان افزود: در محلاتی 
که به محدوده شهر افزوده می شود سرانه های 
آموزشــی، بهداشــت و درمان، فضای سبز و 

ورزشی نیز پیش بینی شده است.

افزایش سقف تسهیلات خرید 
مسکن چه تاثیری در بازار دارد؟

در راســتای قانون حمایــت از خانواده و جمعیت، ســقف 
تسهیلات خرید و تعمیر مســکن از محل اوراق ممتاز برای 
خانواده های دارای فرزند زیر ۲۰ سال افزایش یافته است.

 این روز ها خبر افزایش میزان تســهیلات خرید مسکن به 
گوش می رسد؛ خبری که شاید برای بسیاری از خانواده های 
دارای فرزند زمینه ســاز ایجاد انگیزه برای خرید مســکن 
باشد.دوره بازپرداخت تسهیلات موضوع این دستورالعمل 
در تقســیط به روش ســاده، به ازای هر فرزند زیر ۲۰ سال 
سن، به میزان ۲ سال )در مجموع برای ۵ فرزند و حداکثر تا 

سقف ۱۰ سال( قابل افزایش است.
بر اســاس قانون حمایــت از خانواده و جوانــی جمعیت، 
اعطای این تسهیلات مشــروط به آن است که نرخ باروری 
شهرســتان محل تولد پدر و فرزند بالاتر از ۲.۵ نباشــد. با 
توجه به مهلت زمان اجرای قانون، اعطای تسهیلات موضوع 
این دســتورالعمل حداکثر تا آبان مــاه ۱4۰7 امکان پذیر 
خواهد بود.طبق گزارشات میدانی و همچنین پرس و جو از 
برخی خانواده های مشمول طرح جوانی،  بسیاری از افراد 
از تسهیلات مســکن  رضایت چندانی نداشتند و مشکلاتی 
در خصوص خرید اوراق تسهیلات را مطرح کردند.همچنین 
افراد از بالا بودن اقساط این تســهیلات گله مند هستند و 
این دلایل استقبال از تسهیلات خرید مسکن را کاهش می 
دهد.در همین رابطه اقبال شاکری، عضو کمیسیون عمران 
مجلس به باشــگاه خبرنگاران جوان گفــت: پرداخت این 
تســهیلات از طریق اوراق و در قالب طرح جوانی جمعیت 
نمی توانــد کمک چندانی بــه بهبود وضعیت بازار مســکن 
جمعیت کند چراکه بازپرداخت اقساط این وام برای افراد 

مشمول طرح جوانی جمعیت سخت است.
وی گفت: نحوه بازپرداخت تســهیلات خرید مسکن طبق 
قانون جوانی جمعیت باید آسان شود تا متقاضیان مشکلی 
در پرداخت اقساط این تســهیلات نداشته باشند و از سوی 
دیگر این تســهیلات باید بتواند زمینه ساز تسهیل در خرید 

مسکن باشد.
فرشید ایلاتی، کارشناس مســکن هم در این خصوص به 
باشــگاه خبرنگاران جوان گفت: پرداخت این تســهیلات 
در حال حاضر می تواند زمینه ســاز افزایش قیمت در بازار 
مســکن شــود و باید برای تســهیل بازپرداخت این وام 

تمهیداتی اندیشید.
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 معاون گردشگری:

۵۰ هزار چینی طی ۷ ماه به ایران سفر کردند

معاون گردشگری وزارت میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی 
گفت: تقاضای چینی ها برای سفر به ایران افزایش یافته است، به گونه ای 
که در هفت ماه نخست امسال، ۵۰ هزار گردشگر چینی وارد ایران شدند.

به گزارش ایسنا، علی اصغر شالبافیان در نشست کمیته فنی همکاری های 
گردشــگری ایران و چین که با حضور معاون وزیر فرهنگ و گردشگری 
چین در سالن ظروف سلطنتی کاخ سعدآباد برگزار شد، اظهار کرد: ایران 
در چندماه گذشته و به ویژه بعد از همه گیری کرونا، میزبان تعداد زیادی 
از گردشــگران چینی بود. در هفت ماه نخست امســال، حدود ۵۰ هزار 
گردشگر چینی وارد ایران شدند. با توجه به اینکه تعداد پروازهای ما نصف 
تعداد سال ۹۸ است، این آمار نشــان دهنده تقاضای بالای گردشگران 

چینی برای سفر به ایران است.
شــالبافیان افزود: قطعا قراردادن نام ایران به عنــوان یک مقصد برتر 
گردشگری از سوی دولت چین در برنامه های گردشگری این کشور در 
افزایش این تقاضاها بی تاثیر نبوده اســت، از این رو از وزارت فرهنگ و 

گردشگری چین و نیز سفارت چین در ایران تشکر می کنم.
معاون گردشگری بیان کرد: تعاملات گردشگری بین دو کشور وظیفه ما را 
سنگین می کند تا میزبانی شایسته ای از مهمانان دو کشور داشته باشیم 
و امید دارم در این جلسه موضوعاتی که مطرح می شود بتواند به تحقق 

این مهم کمک کند.

چین آماده همکاری با ایران برای تقویت گردشگری است
لواینگ چوآنگ ، معاون وزیر فرهنگ و گردشگری چین   نیز با قدردانی 
از مهمان نــوازی وزارت میراث  فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی 
ایران، گفت: خوشــحالم که در تهران زیبا مهمان شما هستم تا بتوانیم 
درباره تقویت همکاری های گردشــگری دو کشــور صحبت کنیم. آنچه 
باعث خوشحالی من شده است، دیدار دوباره در فاصله یک ماه با آقای 
شالبافیان، معاون گردشگری ایران است که دیدار اول در چین و دیدار دوم 
در ایران انجام شــد.وی افزود: چندی پیش نیز در دیدار رؤسای جمهور 
دو کشور ایران و چین موضوعات مرتبط یا توسعه گردشگری مورد توافق 
سران دو کشور قرار گرفته است.معاون وزیر فرهنگ و گردشگری چین 
گفت: ایران و چین به عنوان دو تمدن باستانی دارای ظرفیت های غنی 
هستند و می توانند در زمینه های گسترده تری همکاری داشته باشند. در 
حال حاضر گردشگری در حال توســعه است و پروازهای متعددی بین 
ایران و چین برقرار است و تورهای گردشگری بین ایران و چین به حالت 

قبل از کرونا بازمی گردد.
لواینگ چوآنگ افزود: پیوستن ایران به ســازمان شانگهای و اجلاس 
بریکس، فرصت های زیادی را برای همکاری دوجانبه بین ایران و چین 
فراهم آورده است.وی در ادامه گفت: حمایت و همکاری بین شرکت ها 
و فعالان بخش خصوصی می تواند یکی از محورهای توسعه گردشگری 

بین ایران و چین باشد که در این میان تاکید ما بر حوزه های گردشگری 
روستایی و نیز گردشگری دریایی و سفر با کشتی های تفریحی است.

معاون وزیر فرهنگ و گردشــگری چین با تاکید بر ضــرورت تمرکز بر 
گردشگری هوشمند، افزود: توســعه فناوری ارتباطات باعث تحول در 
زندگی مردم شده، چین علاقه مند است در حوزه گردشگری دیجیتال و 

هوش مصنوعی با ایران همکاری داشته باشد.
وی ادامه داد: پای بندی به توسعه گردشگری سبز از دیگر حوزه هایی است 
که چین علاقه مند به همکاری با ایران اســت که صرفه جویی در مصرف 
انرژی و حفاظت از محیط زیســت از موضوعاتی است که در گردشگری 
سبز به دنبال آن هستیم.لواینگ چوآنگ همچنین گفت: وزارت فرهنگ 
و گردشــگری چین آمادگی دارد تا در راســتای تقویــت همکاری های 
گردشگری بین دو کشــور تشریک مساعی داشته باشــد و در این باره 
آمادگی کامل داریم.در ادامه، نخستین صورت جلسه نشست کمیته فنی 
همکاری های گردشــگری بین ایران و چین از سوی معاون گردشگری 

کشورمان و معاون وزیر فرهنگ و گردشگری چین امضا شد.
همزمان با این نشست،   نمایشگاه جلوه های هنر و تمدن چین در ایران 
نیز در کاخ سعدآباد برپا شد. این نمایشگاه که گوشه ای از هنرها و تاریخ 
چین را معرفی کرده است، از دوشنبه هشتم آبان ماه به مدت هفت روز 

در کاخ ملت ادامه دارد.

 کلاردشت به عنوان شهرستان نمونه گردشگری مازندران 
معرفی شد

کلاردشت در جلسه شورای اداری از سوی استاندار مازندران به عنوان شهرستان نمونه گردشگری 
این استان معرفی شد.به گزارش خبرنگار ایرنا، ســیدمحمود حسینی پور استاندار مازندران، روز 
دوشنبه در هفدهمین سفر شهرستانی با ۴۰ مدیر استانی به کلاردشت سفر کرد تا افزون بر بازدید 
میدانی از طرح ها، دیدار چهره به چهره با اقشــار مردم و نشســت با فعالان اقتصادی، مصوباتی 

برای حل مشکلات این منطقه داشته است.
دیدار با نمایندگان اقشار مردم، خانواده های معظم شهدا و فعالان سیاسی و اقتصادی، بازدید از 
طرح های عمرانی، افتتاح بوم گردی و شرکت در جلسه شورای اداری استان از جمله برنامه های 

سفر  استاندار به شهرستان کلاردشت بوده است.
طبق آمار رسمی موجود، کلاردشت سال گذشته میزبان افزون بر یک میلیون و ۵۰۰ هزار گردشگر 

داخلی و خارجی بود و این آمار سال به سال روز افزایش است.
حسینی پور در گفت و گو با خبرنگاران افزود : حاصل این ســفر برابر گزارش ها و بازدیدهایی که 
مدیران استانی از جای جای این شهرســتان بازدید داشتند حدود ۳۵ مصوبه بوده که مهم ترین 
آن معرفی و تصویب شهرستان کلاردشــت به عنوان منطقه نمونه گردشــگری استان مازندران 

بوده است.
وی اظهارکرد: در نشست شورای اداری، این طرح مصوب شــد و همسو با این مصوبه همه سازو 
کارهای منطقه نمونه گردشگری باید در این شهرستان مهیا شود به عبارتی ۲۱ روستای کلاردشت 
و یک نقطه شهری آن زیرساخت های آن باید به نحوی طراحی شود که متناسب با منطقه نمونه 
گردشگری باشــد.وی تصریح کرد: کلاردشــت با برخورداری از موقعیت های ممتازی که دارد از 
دیرباز خاستگاه گردشــگران به ویژه گردشگران کشــورهای عربی بوده بنابراین نکته مورد توجه 
آن است افزون بر آنکه باید زیرساخت های این شهر به ســبکی طراحی شود که نماد یک تمدن 

اسلامی کشور را داشته باشد، پیوست های فرهنگی هم برای آن در نظر گرفته شود.
استاندار مازندران ابراز امیدواری کرد:  با پیگیری مســئولان محلی و استانی برای اجرایی شدن 
هرچه زودتر این مصوبه شاهد تحول، توسعه و آبادانی این شهرستان باشیم. به طور طبیعی اگر 
این اتفاق رخ دهد مزیت ها و ظرفیت های منحصر بفرد کلاردشت احیا خواهد شد و شاهد یک 

ارتقای نسبی به لحظ سطح درآمدی خانوارها خواهیم بود.
حســینی پور افزود: نکته دیگر آن از آنجایی که این طرح نمونه گردشــگری اجرایی شــود دیگر 
فعالیت های اقتصادی نظیر صنعت و کشــاورزی هم باید رنگ و بوی گردشگری به خود گیرد و 
همه دستگاه ها باید پای کار بیایند.اســتاندار مازندران همچنین از تصویب ۳۵ طرح در این سفر 
خبرداد و گفت : البته نظام مسائل و مشکلات این شهرستان از سوی مدیران استانی شناسایی 
شده و این آمار افزایش هم می یابد ضمن آنکه در کارگروه ستاد تسهیل و رفع موانع تولید هم به 
تعداد ۱۹ پرونده متعلق به فعالان اقتصادی در این شهرستان رسیدگی و حدود ۲۵۰ میلیارد ریال 

هم تسهیلات برای احیای واحدهای راکد یا نیمه کاره در نظر گرفته شد.
 فرماندار کلاردشــت در گفت و گو بــا ایرنا افــزود: کمبود نیــروی انســانی در ادارات، نهادها و 
دســتگاه های اجرایی، آنتن ندادن تلفن همراه در جاده پرتردد جنگلی کلاردشت - عباس آباد، 
بالا بودن حریم کیفی رودخانه حفاظت شده ســردآبرود و محدودیت در اجرای طرح باز آفرینی 
 شــهری، تعرفه بالای بهای گاز به علت تعریف کلاردشــت در قالب اقلیم ۲، صدور نشدن مجوز
  مراکز ترک اعتیاد، کمبود شــعب بانکی و فضاهای ورزشــی  از جمله مشــکلات این شهرستان 

است.
زین العابدین فقیه نصیری، بحران کم آبی در حوزه کشاورزی و آشامیدنی و برنامه ر یزی نداشتن 
در این حوزه، سیاست گذاری درســت و هدفمند برای مهار آب های رودخانه سردآبرود برای رفع 
این بحران، وجود موانع و مشکلات برای دریافت ســند در ۶ نقطه شهرستان را از دیگر مشکلات 

این شهرستان برشمرد.

اخبار

قطعا قراردادن نام ایران به عنوان یک مقصد برتر 
ی  برنامه ها در  چین  دولت  سوی  از  گردشگری 
گردشگری این کشور در افزایش این تقاضاها بی تاثیر 
نبوده است، از این رو از وزارت فرهنگ و گردشگری 

چین و نیز سفارت چین در ایران تشکر می کنم

مفاد آراء
8/72 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي و 

ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر رای شماره 2737   و 2738  مورخ 1402/7/24 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد ســند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت  خانم الهه دلشاد  دستجردی  
 به شناسنامه شــماره 3489 کدملی 1292744693  صادره اصفهان فرزند محمد حسن در
 سه دانگ مشاع از ششدانگ يکباب خانه  به مساحت 113/20 متر مربع  پلاک شماره 4193  
اصلی واقع در اصفهان بخــش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهــان و مالکيت آقای مجتبی 
صفريان دستجردی به شناسنامه شماره 2581 کدملی 1289058245 صادره اصفهان فرزند 
تقی در سه دانگ مشاع از ششدانگ يکباب خانه به مساحت 113/20 متر مربع  پلاک شماره 
4193 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان که مقداری از مالکيت 
مجتبی صفريان دستجردی در مورد تقاضا در ازای ســهم الارث نامبرده از مرحوم پدرش: 
تقی صفريان دستجردی )مالک رســمی( و مقداری نيز در ازای مالکيت رسمی مشاعی بنام 
مجتبی صفريان دستجردی و الهه دلشاد دستجردی می باشد و با توجه به موارد فوق الذکر  و 
نيز فرم درخواست صدور سند مالکيت  متقاضيان، سهم هر يک از متقاضيان )مجتبی صفريان 

دستجردی و الهه دلشاد دستجردی(  بصورت بالسويه می باشد. 
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ انتشار 
اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت 
يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر 

خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/08/09              

 تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/24
م الف: 1594609  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

مفاد آراء
8/73 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي و 

ساختمان هاي فاقد سند رسمي
برابر رای شماره 2679 مورخ 1402/7/20 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت خانم سميه ميرزائی دورکی  به شناسنامه شماره 
1549 کدملی 4689480249  صادره فرزند سيد اسداله در ششدانگ يک قطعه زمين مزروعی 
با کاربری کشاورزی )با توجه به نامه اداره جهاد کشــاورزی( به مساحت 528/45 متر مربع  
پلاک شماره 4668  اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان به موجب 
دو فقره بيع نامه عادی مورخ 1401/3/23 ) 232 متر و 294 متر( از طرف آقايان ســيد اکبر و 
سيد حسن هاشمی )سهم الارث خودشان از مرحوم پدرشان: سيد محمد علی هاشمی دنبه: 
مالک رسمی( خريداری گرديده است و متقاضی نيز به موجب يک فقره استشهاديه محلی که 
به تاييد شهود محلی رسيده است اعلام داشته به ورثه مالک رسمی )سيد محمد علی هاشمی 

دنبه(  دسترسی ندارد. 

لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ انتشار 
اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت 
يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر 

خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/08/09              

 تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/24
م الف: 1594487  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

مفاد آراء
8/74 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي و 

ساختمان هاي فاقد سند رسمي
- برابر رای شماره 2647 مورخ 1402/7/17 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت آقای حســن ايزدی  به شناســنامه 
شماره 9 کدملی 1288651686  صادره اصفهان فرزند اسداله در ششدانگ يک قطعه زمين 
کشاورزی با کاربری کشاورزی )با توجه به نامه اداره جهاد کشاورزی(  به مساحت 455/78 متر 
مربع  پلاک شماره 4786  اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان  در 

ازای مالکيت رسمی مشاعی اوليه مفروز ثبتی گرديده است.
- برابر رای شماره 2567 مورخ 1402/7/10 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت خانم صديقه لطفی به شناســنامه 
شماره 16520 کدملی 1282634488  صادره اصفهان فرزند رضا در ششدانگ يکباب خانه 
به مساحت 280/64 متر مربع مفروزی از پلاک شماره 4786  اصلی واقع در اصفهان بخش 
5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان  مع الواسطه و به موجب بيع نامه عادی از طرف سيد مهدی 
هاشمی )مالک رسمی( خريداری گرديده است ومتقاضی نيز به موجب يک فقره استشهاديه 

محلی که به تاييد شهود محلی رسيده است اعلام داشته به مالک رسمی دسترسی ندارد.
- برابر رای شماره 2332 مورخ 1402/6/28 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت آقای حسن ايزدی به شناسنامه شماره 
9 کدملی 1288651686  صادره اصفهان فرزند اسداله در ششدانگ يکدرب باغ بدون درج 
اعيانی و با کاربری کشاورزی  )با توجه به نامه اداره جهاد کشاورزی(  به مساحت 647/46 متر 
مربع  پلاک شــماره 4666  اصلی واقع در اصفهان بخش 5 حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان  
که  مقداری از مالکيت متقاضی در ازای مالکيت رسمی مشاعی بنام خود متقاضی می باشد 
و مقداری هم )330 متر مربع( به موجب بيع نامه عادی از طرف ميرزا عباس هاشــمی دنبه 
فرزند باقر هاشمی دنبه )مالک رسمی( خريداری گرديده است و متقاضی نيز به موجب يک 
 فقره استشهاديه محلی که به تاييد شهود محلی رســيده است اعلام داشته به مالک رسمی 

)باقر هاشمی دنبه( دسترسی ندارد.
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ انتشار 

اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ رسيد، ظرف مدت 
يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضايی تقديم نمايند. بديهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکيت صادر 

خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/08/09              

 تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/24
م الف: 1594537  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

مزایده اتومبیل
8/75 شماره آگهی: 140203902002000270 شماره پرونده : 139904002003003361 
  YD2000آگهی مزايده پرونده به شماره بايگانی 9903578 ششــدانگ خودرو کيا سراتو
مدل 2016 به شــماره انتظامی 53-185 و 13 به شــماره موتور 528345 و شمار ه شاسی 
5496359 تعداد چرخ 4 متعلق به ورثه مرحوم منصور صدر عاملــی، نام پدر: آقا رضا، تاريخ 
تولد: 1343/06/05 شماره ملی: 1287840000 شماره شناســنامه: 776 )ورثه: 1- مهين 
آقای  فصولی، نام پدر: جناب، تاريخ تولد: 1318/11/21 شماره ملی: 1287485901 شماره 
شناســنامه: 705 و 2- آزاده عطائی، نام پدر: محمود، تاريخ تولد: 1343/01/01 شماره ملی: 
1282313592 شماره شناسنامه : 38614 و 3- عسل صدر عاملی، نام پدر: منصور، شماره 
ملی : 1274026229 متولد :1382/4/28( که در آدرس پارک خودرو واقع در خيابان عافيت 
می باشد که در تاريخ 1399/08/17 بابت مهريه مندرج در سند ازدواج شماره سند: 11987، 
تاريخ سند: 1379/10/20، تنظيمی دفترخانه ازدواج شماره 127 اصفهان در قبال طلب خانم 
آزاده عطائی و حقوق دولتی متعلقه در پرونده به شماره بايگانی 9903578 بازداشت گرديده 
است و طبق نظر کارشناس رسمی دادگستری نوع، سيستم ، تيپ ، مدل )مدل ساخت( وضعيت 
اتاق، بدنه و رنگ، شاسی ها، تودوزی و داشبورد، لاستيکها برند نکسن با ميزان آج 80 درصد، 
 شرايط فنی موتوری و گيربکس همگی با توجه به مدل مربوطه، بسيار کم کار و مطلوب به نظر 
می رســيد از بابت اعتبار بيمه شــخص ثالث و ميزان خلافی در حال حاضــر اطلاعی در 
دســترس نمی باشــد و خودرو به قيمت پايه 18/500/000/000 ريال ارزش دارد.  مزايده 
از ســاعت 9 الی 12 روز چهارشــنبه مورخ 1402/08/24 در اداره اجرای اســناد رســمی 
اصفهان واقع در اصفهــان خيابان تالار ميدان هفــت تير برگزار می شــود. مزايده از مبلغ 
پايه شروع و به هر کس خريدار باشد به بالاترين قيمت پيشــنهادی نقدا فروخته می شود. 
لازم به ذکر اســت پرداخت بدهی های مربوط به خودرو در صورتی کــه مورد مزايده دارای 
آنها باشــد و نيز بدهی های مالياتی و عوارض شــهرداری هزينه پارکينگ و غيره تا تاريخ 
مزايده اعم از اينکه رقم قطعی آن معلوم شــده يا نشــده باشــد به عهده برنده مزايده است 
ضمن آنکه پس از مزايده در صــورت وجود مازاد، وجوه پرداختی بابــت هزينه های فوق از 
 محل مازاد به برنده مزايده مســترد می گردد. ضمنا اين آگهی در ســايت سازمان به آدرس
 Agahi.ssaa.ir و يک نوبت در روزنامه زاينــده رود چاپ اصفهان مورخ 1402/08/09 
درج و منتشــر می گردد. توضيحا جهت شــرکت در جلســه مزايده ده درصد از مبلغ پايه 
مزايده را به حســاب تمرکز وجوه ســپرده اداره کل ثبت اســناد و املاک اصفهان و شناسه 
واريز )دريافت از حســابداری اداره اجرای اسناد رســمی اصفهان( بابت پرونده کلاسه فوق 
واريز و به همــراه تقاضای کتبی و ارائه کارت شناســايی معتبر الزامی اســت. برنده مزايده 
بايد مابقی مبلغ خريد را ظرف مدت پنج روز از تاريخ مزايده به حســاب صندوق ثبت توديع 
نمايد و در صورتی که ظرف مهلت مقرر مانده فروش را به حســاب سپرده ثبت واريز نکند، 

 مبلغ مذکور قابل استرداد نبوده و به حســاب خزانه واريز خواهد شد. م الف: 1594210 
اکرم محمود صالحی رئيس اداره اجرای اسناد رسمی اصفهان 

فقدان سند مالکیت
8/76 شــماره نامه: 140285602210003229- 1402/04/25 ســند مالکيت ششدانگ  
پلاک ثبتی شماره 32570  فرعی از 2187  اصلی واقع در بخش 6 ثبت اصفهان بنام عليرضا 
غلامی سابقه ثبت و صدور سند به شــماره چاپی 476290 د/ 93  بشماره دفتر 409 صفحه 
87 به مالکيت نامبرده در آمده و ســند صادر و تســليم شده اســت ديده و  سپس  نامبرده با 
ارائه درخواست کتبی به انضمام دو برگ استشــهاديه که امضاء شهود آن ذيل شماره  يکتا 
140102155615000911 و رمــز تصديق 524442  مــورخ 1401/11/5  که به گواهی 
دفترخانه 361  اصفهان که طبق سند رهنی شــماره 29320 مورخ 1394/5/19 دفتر 177 
اصفهان در رهن بانک مسکن می باشد سپس بموجب سند وکالت 10880 مورخ 1394/5/19 
دفتر 361 اصفهان و سپس بموجب سند وکالت 11298 مورخ 1394/8/17 دفتر 361 اصفهان 
رسيده  مدعی است که  سند مالکيت آن بعلت جابجايی مفقود گرديده و وی درخواست صدور 
سند مالکيت المثنی ملک فوق را نموده لذا مراتب  به استناد تبصره يک اصلاحی ذيل ماده 120 
آئين نامه قانون ثبت در يک نوبت آگهی می شود چنانچه کسی مدعی انجام معامله نسبت به 
ملک مرقوم يا وجود سند مالکيت نزد خود می باشد از تاريخ انتشار اين آگهی ظرف مدت ده روز 
اعتراض خود را کتبا ضمن ارائه اصل سند مالکيت يا سند معامله به اين اداره تسليم و رسيد اخذ 
نمائيد تا مراتب صورت مجلس و اصل سند مالکيت به ارائه کننده سند مسترد گردد بديهی است 
اگر ظرف مدت مقرر اعتراضی نرسيد يا در صورت اعتراض اصل سند مالکيت يا سند معامله 
ارائه نشود اقدام به صدور سند مالکيت المثنی طبق مقررات خواهد شد. م الف: 1594740 

حميدرضا  خسروي سرپرست واحد ثبتي حوزه ثبت ملک جنوب شرق اصفهان
تحدید حدود اختصاصی

8/77 شماره: 140285602210006388-1402/08/07 نظر به اينکه به موجب رای شماره 
140160302210002620-1401/08/15 هيات قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی ششدانگ يکدرب باغ به مساحت 3102/20 متر مربع پلاک 
ثبتی 7 فرعی از 517 اصلی مفروز و مجزی شده از شــماره 517 اصلی مزبور واقع در  بخش 
6 حوزه ثبتی  جنوب شرق اصفهان در مالکيت آقای عليرضا ردانی پور به ش.ش 515 فرزند 
حسين مستقر گرديد و بلحاظ اينکه پرونده ثبتی مربوط به پلاک اوليه فاقد سابقه تحديد حدود 
می باشد لذا به اســتناد تبصره ذيل ماده 13 قانون فوق الذکر و  طبق تقاضای مالک تحديد 
حدود ملک مرقوم در روز شنبه مورخه 1402/09/04 ساعت 9 صبح در محل شروع و به عمل 
خواهد آمد و به موجب اين آگهی به کليه مالکين و مجاورين اعلام می گردد تا در روز و ساعت 
مقرر در محل حضور يابند و اعتراضات مالکين و مجاورين مطابق ماده 20 قانون ثبت از تاريخ 
تنظيم صورتمجلس تحديد حدود و فقط تا )30( روز پذيرفته خواهد شد و معترض طبق ماده 
86 آئين نامه قانون ثبت بايد از تاريخ تسليم اعتراض به اين اداره، ظرف يک ماه دادخواست 
خود را به مرجع ذيصلاح قضائی تسليم و گواهی تقديم دادخواست را اخذ و به اين واحد ثبتی 
ارائه نمايد، در غير اين صورت متقاضی ثبت يا نماينده قانونی وی می تواند به دادگاه مربوطه 
مراجعه و گواهی عدم تقديم دادخواست را دريافت و به اداره ثبت تسليم نمايد و اداره ثبت بدون 
 توجه به اعتراض عمليات ثبتی را با رعايت مقررات ادامه می دهد. تاريخ انتشار: 1402/08/09 
م الف: 1595843 حميدرضا  خسروي سرپرســت واحد ثبتي حوزه ثبت ملک جنوب 

شرق اصفهان

دبیر انجمن صنفی دفاتر خدمات مسافرتی خراسان رضوی:

مگر هواپیما را در موزه گذاشته ایم که لوکس باشد!
دبیر انجمن صنفی دفاتر خدمات مسافرتی خراســان رضوی، در واکنش به اظهارات رییس ســازمان برنامه و بودجه گفت: اگر هواپیما را صرفا برای تماشای عموم در 

موزه می گذاشتند، می توانستیم آن را لوکس تلقی کنیم، اما هواپیما همانند اتوبوس و قطار به مردم خدمت رسانی می کند و به هیچ عنوان کالای لوکس تلقی نمی شود.
فرهاد دوایی در گفت وگو با ایســنا در خصوص اظهارات رییس ســازمان برنامه و بودجه مبنی بر اینکه پرواز یک کالای لوکس اســت، اظهار کرد: اگر هواپیما را در موزه 
می گذاشتیم و آن را صرفا تماشا می کردیم، می توانستیم بگوییم لوکس است، اما هواپیما مانند اتوبوس و قطار خدمت رسانی عمومی می کند؛ البته هواپیمای موزه ای 
داریم که مردم آن را تماشا می کنند، اما هواپیماهایی که خدمت رسانی می کنند به هیچ عنوان لوکس تلقی نمی شوند.وی ادامه داد: هواپیما در هیچ کجای دنیا لوکس 
نیست. هواپیما تنوع دارد و می توان از نرخ های متفاوت آن استفاده کرد. اگر کسی توانایی مالی داشته باشد با هواپیما مسافرت می کند، اگر هم کسی توانایی استفاده 
از آن را نداشته باشد با قطار و اتوبوس سفر می کند.دبیر انجمن صنفی دفاتر خدمات مسافرتی خراسان رضوی ادامه داد: البته قیمت اتوبوس نیز در مسیرهای طولانی از 
قیمت های هواپیما کم نمی آورد، در واقع تمام وسایل حمل ونقل عمومی همینگونه شده اند و با این حساب باید آن ها را نیز لوکس تلقی کنند!هواپیما به دلیل اینکه تجهیزات 
پیشرفته ای در آن به کار رفته و چون قیمت بالایی دارد شاید به آن لوکس بگویند، اما وقتی در چرخه خدمات عمومی قرار می گیرد دیگر کالای لوکس محسوب نمی شود.

مدیرکل میراث استان اصفهان:برای اکثر گردشگران خارجی که در قالب یک بسته پیشنهادی به ایران و استان اصفهان سفر 
می کنند، بازدید از کاشان حتما در دستور کار آنها قرار دارد

  کاشان؛ چشم و چراغ گردشگری استان
مدیرکل میراث استان اصفهان ضمن اشاره به اشتغال ۲۰۰۰ نفر با طرح های میراث استان اصفهان گفت: ۳۰۰ طرح گردشگری در استان اصفهان در حال اجراست.به گزارش 
خبرگزاری تسنیم از کاشان، حمیدرضا محققیان در جمع خبرنگاران اظهار داشت:برای اکثر گردشگران خارجی که در قالب یک بسته پیشنهادی به ایران و استان اصفهان 
سفر می کنند، بازدید از کاشان حتما در دستور کار آنان قرار دارد.وی افزود: تاسیسات اقامتی و پذیرایی در کاشان بیشتر اقامتگاه های سنتی و بومگردی هستند که بیش 
از 7۰ واحد در شهرستان کاشان در این حوزه فعالیت دارد که به ویژه مورد استقبال گردشگران خارجی قرار گرفته است.مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 
استان اصفهان با بیان اینکه در این استان بیش از ۳۰۰ طرح گردشگری داریم، ابراز داشت: بیش از سه هزار میلیارد تومان سرمایه گذاری در این طرح های حوزه میراث 
فرهنگی صورت گرفته است.وی با بیان اینکه دو هزار فرصت شغلی با این طرح های حوزه میراث فرهنگی در استان اصفهان ایجاد می شود، گفت: با اقدامات صورت گرفته 
۵۰۰ موافقت اصولی و موافقت اولیه با اجرای طزح های میراث فرهنگی در استان اصفهان گرفته شده است.محققیان افزود: بسیاری از ابنیه تاریخی در معرض تخریب 

توسط بخش خصوصی بازسازی به اقامتگاه سنتی و سفره خانه های سنتی تبدیل شده است.
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عضو کارگروه تخصصی فرونشست: در صورت برقرارنشدن جریان دائمی زاینده رود و 
ادامه برداشت ها از آب های زیرزمینی، آبخوان دشت اصفهان در آینده ای نه چندان دور 

تمام خواهد شد و خطه پایداری و زیست پذیری اش را از دست خواهد داد؛

این یک شوخی نیست!
به گزارش ایرنا؛ عضو کارگروه تخصصی فرونشست اصفهان گفت: بخش اعظم دلایل خشکی زاینده رود 
ناشی از سوء مدیریت است که با فرونشســت زمین، پایداری شهر اصفهان و میراث فرهنگی ملموس 
و ناملموس آن را تهدید می کند.بهرام نادی در گفت و گو بــا ایرنا افزود: گرچه نقش تغییرات اقلیمی را 
نمی توان در خشکی زاینده رود و فرونشست زمین و به تبع آن تهدید میراث ملموس و ناملموس اصفهان 
نادیده گرفت؛ اما پرواضح است که دلیل اصلی و عمده این اتفاق که پایداری این خطه را نشانه گرفته ، 
سوء مدیریت منابع آب است.وی ادامه داد: خشکی زاینده رود ناشی از تغییرات اقلیمی، عددی زیر ۱۰ 
درصد است؛ اما بیشترین دلیل این بحران که فرونشست اصفهان را رقم زده ، به سوء مدیریت باز می گردد.

نادی یادآور شد: بالنده شدن هنر معماری و تزیینات وابسته به آن در شهر اصفهان یا میراث ناملموسی 
چون »کاربافی« که به واسطه کشت پنبه در ورزنه شکل گرفته، مهندسی  پل سازی یا حتی مکتب آوازی 
اصفهان، همه تابعی از اقلیم مناسب این خطه بوده اند که حالا به واسطه تهدید آب، زمین و هوا همگی 
و هرکدام به شکلی در معرض تهدید هســتند.وی افزود: به واسطه آب، زمین و هوای مناسب است که 
می توانیم شهرِ پایدار داشته باشــیم در غیر این صورت همه چیز به تبعیت از آن ناپایدار خواهد بود ؛ در 
صورت برقرارنشدن جریان دائمی زاینده رود و ادامه برداشت ها از آب های زیرزمینی که همه به دلیل سوء 
مدیریت ایجاد شده اند، آبخوان دشت اصفهان در آینده ای نه چندان دور تمام خواهد شد و خطه پایداری 
و زیست پذیری اش را از دســت خواهد داد و با افزایش نرخ مهاجرت روبه رو خواهد شد.این صاحب 
نظر در حوزه فرونشست اصفهان خاطرنشان کرد: مفهوم مهاجرت از اصفهان این است که در شهری که 
آلودگی هوا به صورت ممتد وجود دارد، زمین فرو می نشیند و سازه ها پایدار نیستند، دیگر شرایط قبلی 

که اصفهان را اصفهان کرده بود، وجود ندارد و پایداری آن تهدید شده است.

 برگزاری مانور طرح اضطراری فرودگاه اصفهان
مانور طرح اضطراری فرودگاه بین المللی شهید بهشــتی اصفهان بر اساس سناریوی تدوین شده برگزار 
شد.به گزارش خبرگزاری صداوسیما، مرکز اصفهان؛ مدیر کل فرودگاه های استان اصفهان گفت: این مانور با 
تمرین کامل طرح اضطراری با به صدا درآمدن آژیر وضعیت اضطراری از برج مراقبت پرواز در این فرودگاه 
برگزار شد.ابوذر ضیایی افزود: ارزیابی و افزایش توان عملیاتی سازمان ها در زمان بروز سوانح هوایی، نحوه 
مدیریت بحران در شرایط اضطراری، آشنایی ســازمان ها با مناطق عملیات پروازی و نحوه دسترسی به 
این مناطق و شناسایی نقاط قوت و ضعف از اهدافبرگزاری این مانور است.وی گفت: بر اساس سناریوی 
طراحی شده، هواپیمایی فرضی مسافربری ۸۲MD- با ۴۸ نفر سرنشین پس از اعلام وضعیت اضطراری 
در فرودگاه اصفهان به زمین نشسته و به دلیل نقص فنی از تاکسی وی مورد استفاده خارج و به خودروی 
حامل سوخت برخورد کرده و دچار انفجار و حریق می شود، که پس از آن واحد ها وسازمان های داخل و خارج 

از فرودگاه عملیات امداد ونجات را در دستور کار قرار می دهند.

شکارچیان سابقه دار در پارک ملی موته دستگیر شدند
دو متخلف سابقه دار شکار و صید حیات وحش توسط محیط بانان پارک ملی و پناهگاه حیات وحش 
موته، دســتگیر شــدند.به گزارش خبرگزاری مهر، اداره حفاظت محیط زیســت پارک ملی و پناهگاه 
حیات وحش موته اعلام کرد: دو نفر متخلف سابقه دار شکار و صید قبل از هرگونه اقدام به شکار توسط 
ماموران یگان حفاظت محیط زیست این پارک ملی در روز جمعه پنج آبان دستگیر و به مرجع انتظامی 
تحویل داده شدند.در ادامه آمده است: سلاح شــکاری به همراه ادوات شکار و صید توسط محیط بانان 
 کشف و ضبط شد و متخلفان با تشــکیل پرونده و طی هماهنگی با مرجع قضایی، به عوامل انتظامی

 تحویل داده شدند.

معاون سیاس،ی امنیتی و اجتماعی استانداری:

جمع آوری معتادان متجاهر از سطح اصفهان در دستور کار است

معاون سیاسی امنیتی و اجتماعی اســتانداری اصفهان گفت: جمع 
آوری معتادان متجاهر از سطح اصفهان در دستور کار است.

به گزارش خبرنگار مهر، محمدرضا جان نثاری در آیین تکریم و معارفه 
دبیر ستاد مبارزه با مواد مخدر استان اصفهان ضمن تسلیت شهادت 
مردم فلسطین غزه اظهار داشت: از یک طرف صحنه وحشی گری های 
رژیم صهیونسیتی قلب هر انسان آزاده ای را به درد می آورد و هرکسی 
ذره ای انسانیت داشته باشد از این خشونت ها متاسف و متاثر می شود 
و از طرف دیگر که نباید از آن غفلت شود موفقیت های بزرگ رزمندگان 
جبهه مقاومت است که به قیمت ریخته شدن خون هایشان به دست 

آوردند.
وی ادامه داد: اکنون صحنه عوض شــده دیگر همانند گذشته نیست 
که رژیم جعلی صهیونیستی به مردم فلســطین حمله و پس از آن با 
آرامش زندگی کند و مردم فلسطین همواره در رعب و اضطراب باشند.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان گفت: هیمنه 
رژیم صهیونسیتی این بار شکسته شــد و رژیمی که می گفت ارتش 
قدرتمند و سیســتم اطلاعاتــی نفوذناپذیری دارد درهم شکســت و 

گفتمان و وضعیت های جدیدی به وجود آمد.

جان نثاری افــزود: همانگونه کــه مقام معظم رهبــری فرمودند این 
شکست برای رژیم صهیونسیتی و طرفدارانش غیرقابل جبران است.
وی متذکر شد: سفر رؤســای جمهور آمریکا و … نیز به سرزمین های 

اشغالی، در راستای کاهش سرعت سقوط رژیم صهیونسیتی است.
معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان گفت: مردم 
کشــور ما نیز ۱۳ آبان ماه به جهانیان نشــان خواهند داد که در کدام 
جبهه ایستاده اند و بار دیگر آزادی فلسطین از زیر بار استکبار را فریاد 

خواهند زد.
جان نثــاری در بخــش دیگر ســخنان خود، بیــان کــرد: باتوجه به 

استعدادهای استان، ظرفیت اقدام در این استان بسیار بالاست.
وی با بیان اینکه دستگاه انتظامی استان اصفهان، یکی از بی نظیرترین 
دســتگاه های انتظامی در اســتان های کشور اســت، گفت: در حوزه 
بهداشت و درمان نیز یکی از استان هایی هستیم که توریست سلامت 
داریم و در این حوزه کادر درمان بســیار قوی عمل می کنند و با انگیزه 

و انقلابی هستند.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی اســتانداری اصفهان با تاکید بر 
اینکه اگر پشتیبانی لازم از ســطح ملی به استان معطوف شود بیش 

از پیش نتیجه خواهیم گرفت، ادامه داد: بســیاری از امور اســتان با 
پشتیبانی ها و همکاری درون استان انجام می شود اما در برخی امور 

به حمایت و پشتیبانی سطح ملی امید بیشتری داریم.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان اظهار داشت: 
انتظار می رود در ســطح ملی به امور مختلف و بــه طور مثال در بحث 
سرانه ماده ۱۶ نگاه واقعی شود، برای افزایش ظرفیت سهمیه ماده ۱۶ 
نیازمند مساعدت های سطح ملی به استان هستیم تا امور به بهترین 

نحو پیش برود.
وی متذکر شد: به دنبال این هستیم که معتاد متجاهر در خیابان های 

استان نداشته باشیم و این افراد جمع آوری و به زندگی بازگردند.
معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی استانداری اصفهان، عنوان کرد: 
دستگاه قضایی استان یکی از بهترین یاوران ما هستند و جایی نیست 
که به کمک و ارشادشــان نیاز داشته باشیم و تســهیل گری نکنند که 

جای تقدیر و قدردانی دارد.
گفتنی است؛ در این آیین از تلاش های سیدمجتبی ایزدی دبیر سابق 
ستاد مبارزه با موادمخدر استان تقدیر و مجتبی دهقانی به عنوان دبیر 

این ستاد در استان اصفهان معرفی شد.

اخبار جامعه

دانش آمــوزان اصفهانــی می تواننــد بــه همــراه 
خانواده هایشــان از طــرح تخفیفــی ۵۰ درصدی 
ابرســازه های تفریحی اصفهان به مناسبت ۱۳ آبان 
ماه بهره مند شوند.به گزارش خبرگزاری مهر، سعید 
ســاکت، مدیرعامل شرکت توســعه مجتمع های 
ســیاحتی، فرهنگی و ورزشی ســپاهان شهرداری 
اصفهان با اشاره به مناسبت ۱۳ آبان، روز دانش آموز 
اظهار داشــت: شرکت توسعه ســیاحتی شهرداری 
اصفهان با دارا بودن سه مجموعه، مجتمع گردشگری 
صفه، تله سی یژ ناژوان و مجموعه شهر رویاها خدمات 

متنوع و متعدد تفریحی، گردشــگری و غذایی را در 
طول سال به تمامی شــهروندان و گردشگران ارائه 
می نماید.وی افزود: از آنجا که تفریح و گردشــگری 
ارتباط مســتقیمی با قشــر نوجوان و جوان دارد و 
می توانــد نقش ویــژه ای را در کنترل آســیب های 
اجتماعی در سطح جامعه ایفا کند، به همین منظور 
با تعامل ویــژه ای که با شــورای محترم اســلامی 
شــهر اصفهان صــورت پذیرفت شــرکت توســعه 
سیاحتی سپاهان شــهرداری اصفهان با ارائه طرح 
تخفیفــی در روز ۱۳ آبان، روز دانش آمــوز، میزبان 
دانش آموزان و خانواده های آنها اســت.مدیرعامل 
شرکت توسعه مجتمع های ســیاحتی، فرهنگی و 
ورزشی ســپاهان شــهرداری اصفهان با بیان اینکه 
در این طرح تخفیفــی این بــار خانواده ها میهمان 

فرزندان دانش آموز خود هســتند، خاطرنشان کرد: 
ابرســازه های تفریحی اصفهان از روز شنبه ۱۳ آبان 
الی جمعــه ۱۹ آبان با تخفیــف ۵۰ درصدی میزبان 
دانش آموزان و خانواده های آنها خواهد بود.وی ادامه 
داد: دانش آموزان ۷ الی ۱۸ سال می توانند با مراجعه 
به اماکن تفریحی تحت مدیریت این شرکت با ارائه 
کارت ملی شــان به همراه خانواده از این طرح ویژه 
تخفیفی بهره مند شوند.ساکت تصریح کرد: همچنین 
مدارس اصفهان می توانند با برقراری ارتباط با واحد 
بازرگانی و اردوهای دانش آموزی شــرکت توسعه 
مجتمع های سیاحتی سپاهان شهرداری اصفهان، 
به شماره تماس ۱۴-۳۶۷۵۹۰۱۱ داخلی ۱۲۹ از تاریخ 
۸ الی ۲۰ آبان از تخفیف ویژه اردوهای دانش آموزی 

استفاده کنند.

به مناسبت ۱۳ آبان ماه؛

خانواده های اصفهانی میهمان دانش آموزان می شوند

تجمع ضد صهیونیستی 
کلیمیان اصفهان در 

دفاع از مردم مظلوم غزه
کلیمیــان اصفهــان در تجمعــی ضد 
صهیونیستی جنایات رژیم کودک کش 
اســراییل را محکــوم کردند.کلیمیان 
اصفهان قرن هاســت که در محله های 
مختلف با مردم این شــهر همزیستی 
مسالمت آمیز داشــته و دارای انجمن 

مستقل هستند. 

30 میلیارد ریال آمپول  ضد سرطان در اصفهان کشف شد
فرمانده انتظامی استان اصفهان از کشف آمپول های ضد سرطان خارجی قاچاق به ارزش ۳۰ میلیارد 
ریال در عملیات ماموران مستقر در ایستگاه ایست و بازرسی شهید امامی شهرستان شهرضا خبر داد.

سردار حمید علینقیان پور افزود: ماموران مستقر در ایستگاه ایست و بازرسی شهید امامی شهرضا در 
ادامه اجرای طرح مقابله با قاچاق کالا حین کنترل خودروهای عبوری به یک دستگاه خودروی سواری 
سمند که از استان های جنوبی به ســمت تهران در حرکت بود، مشکوک شدند و آن را متوقف کردند.

وی اظهار داشت: ۱۹ هزار و ۸۰۰ قلم انواع آمپول ضد سرطان و ۴۳ قوطی کرم مخصوص بخیه از داخل 
صندلی ها و صندوق عقب خودرو کشف شد.فرمانده انتظامی اصفهان با بیان اینکه ارزش این محموله 
۳۰ میلیارد ریال برآورد شده است، گفت: اقلام مربوطه به اداره بهداشت استان منتقل و راننده خودرو 
نیز دستگیر و تحویل مرجع قضایی شد.سردار علینقیان پور با اشاره به تداوم اجرای طرح های ویژه و 
ضربتی در مقابله با قاچاق کالا، از شهروندان خواست در صورت اطلاع از هرگونه فعالیت غیرقانونی و 

قاچاق، مراتب را در سریعترین زمان ممکن از طریق تلفن ۱۱۰ به پلیس اطلاع دهند .
 

 طرح ساماندهی صنوف ترافیک زا و پارک های دوبل
 در شهر اصفهان

رییس پلیس راهنمایی و رانندگی فرماندهی انتظامی استان اصفهان از اجرای طرح ویژه ساماندهی 
صنوف ترافیک زا و پارک های دوبل بمنظور کاهش ترافیک در شهر اصفهان خبر داد.سرهنگ اصغر زارع 
بیان داشت: ساماندهی صنوف ترافیک زا و پارک های دوبل، از موضوعاتی است که گلایه شهروندان 
اصفهانی را در بروز ترافیک های سنگین در برخی نقاط این شــهر موجب شده است که در برخی از 
ساعات شبانه روز به اوج خود می رسد.وی گفت: بیشــتر ترافیک سنگین اصفهان مربوط به هسته 
مرکزی این شهر بدلیل وجود اماکن تاریخی و مراکز درمانی است که بایستی در این باره کارشناسان و 
مدیران شهری چاره اندیشی کنند.رئیس پلیس راهور اصفهان گفت: خیابان های شمس آبادی، دکتر 
بهشتی، باغ گلدسته، آمادگاه، فردوسی، ولی عصر، عبدالرزاق، هاتف، حافظ، نشاط، بزرگمهر، هشت 
بهشت، چهارباغ بالا، میدان آزادی، میدان برج، سعادت آباد، شیخ صدوق، توحید، حیکم نظامی، کاوه، 
امام خمینی)ره(، امیرکبیر، رباط، مطهری، ملک شهر، پنج طبقه، معراج، شیخ طوسی، زنبییه و لاله 
پُرترافیک ترین مناطق شهر اصفهان در ساعات شبانه روز هستند.سرهنگ زارع اظهار داشت: پلیس 
راهور فرماندهی انتظامی استان طرح ویژه ای را بمنظور کاهش ترافیک کلانشهر اصفهان در نظر گرفته 

که شامل اقدامات عملیاتی، مهندسی، آموزشی و فرهنگ سازی است.
 

درگیری مسلحانه  در یکی از باشگاه های ورزشی  اصفهان
رییس مرکز اطلاع رسانی فرماندهی انتظامی استان اصفهان از دستگیری ۲ نفر از اراذل واوباش که اقدام 
به درگیری مسلحانه در یک باشگاه ورزشی کرده و باعث رعب و وحشت در محل شده بودند توسط ماموران 
پلیس اطلاعات و امنیت عمومی استان اصفهان خبرداد.به گزارش خبرگزای تسنیم از اصفهان، سرهنگ 
مسعود طریفی در این خصوص اظهار داشت: در پی وقوع یک فقره درگیری مسلحانه بین ۲ نفر از اراذل 
و اوباش شهر اصفهان در یکی از باشگاه های ورزشی ، توأم با تیراندازی و استفاده از سلاح سرد که باعث 
ایجاد رعب و وحشب عمومی و سلب آسایش شهروندان شده بود بلافاصله بررسی موضوع به صورت ویژه 
در دستور کار پلیس اطلاعات و امنیت عمومی فرمانده انتظامی استان اصفهان قرار گرفت.وی افزود: در 
این راستا ماموران با رصد اطلاعاتی دقیق مخفیگاه این متهمان را شناسایی و ضمن هماهنگی با مرجع 
قضائی در چند عملیات دقیق و منسجم ۲ متهم اصلی به همراه ۶ نفردیگر از افراد دخیل در این درگیری 
را در مخفیگاه هایشان دستگیر کردند.رییس مرکز اطلاع رسانی فرماندهی انتظامی استان اصفهان با 
اشاره به این که متهمان دستگیر شدند، گفت: پس از تشکیل پرونده برای انجام اقدامات قانونی به مرجع 
قضایی تحویل داده شدند برعزم جدی پلیس در برخورد با مخلان نظم و امنیت عمومی و برهم زنندگان 

آسایش شهروندان تاکید کرد.

عکس خبر

خبر روزبا مسئولان

پرینتر سه بعدی بهینه شده؛ 
دستاورد دانش بنیان ها 

پژوهشگران شرکتی دانش بنیان در اصفهان 
با طراحی و ساخت چاپگر ســه بعدی بهینه 
شــده گام موثری در توســعه این صنعت در 
کشــور برداشــته اند.مدیرعامل این شرکت 
دانش بنیان، پرینترهای ســه بعدی موجود 
در بازار را از سرعت متوسط ۶۰ تا ۹۰ میلی متر 
بر ثانیه برخوردار دانســت وگفت: این چاپگر 
بهینه شــده که با دانش پژوهشگران ایرانی 
سخته شده از سرعت ۵۴۰ میلی متر بر ثانیه 
و کاربری آسان تر برخوردار است.محمدعارف 
چیتیان افزود: چاپ سه بعدی به هر فرایندی 
گفته می شود که در آن با قرارگیری پی درپی 
لایه هایی به روی یکدیگر، در یک سطح  مقطع 
دوبعدی، اشیایی سه بعدی ساخته می شود 
واز این فناوری می توان در رشته های گوناگونی 
همچون قطعه ســازی، معمــاری، طراحی 
صنعتی، روباتیک و صنایع هوافضا استفاده 
کرد.وی گفت: چاپگرهای سه بعدی متداول 
در بازار سرعتی بین ۶۰ تا ۹۰ میلی متر بر ثانیه 
ســرعت دارند که باعث می شود برای پرینت 
یک محصول به ســاعت ها زمان نیاز باشد.
مدیرعامل شــرکت دانش بنیان افزود: برای 
جلوگیری از زمان بر بودن، با الگوگیری از یک 
نمونه خارجی، باز طراحی و بهینه سازی آن با 
سرعت پرینت ۵۴۰ میلی متر بر ثانیه دست 
پیدا کردیم بطوریکه از کیفیت محصول نهایی 
پرینت شده کاسته نمی شــودو در واقع این 
موفقیت در نتیجه کاهش اینرســی حرکتی 
دســتگاه با آنالیز ارتعاشــی دقیق و کاهش 
وزن، به دســت آمد که بسیار ارزشمند است.
وی افزود: یکــی از مهم تریــن تفاوت های 
این محصــول با نمونه های موجــود در بازار، 
اســتفاده از ســامانه مبتنی بر وب به جای 
LCD های کوچک اســت که امــکان اتصال 
ازطریق تلفن همراه یا تبلت را فراهم می کند؛ 
بنابراین کاربــری آن نیز بهبود یافته اســت.
چیتیان گفت: پرینتر ســه بعدی این شرکت 
محدودیتی در چــاپ نوع قطعــات ندارد و 
ابعاد ۳۵۰*۳۵۰*۲۰۰ میلی متر را به خوبی 

پوشش می دهد.

دبیر ستاد انتخابات استان اصفهان خبر داد:

آغاز ثبت نام داوطلبان انتخابات خبرگان رهبری در اصفهان از 14 آبان
دبیر ستاد انتخابات استان اصفهان گفت: ثبت نام داوطلبان انتخابات خبرگان رهبری از ۱۴ آبان ماه به صورت حضوری آغاز و تا ۲۰ آبان ماه ادامه خواهد داشت.به گزارش 
خبرنگار مهر، مهدی سلیمانی در بیست وسومین جلسه ستاد انتخابات اســتان اصفهان اظهار داشت: مرحله ثبت نام الکترونیکی داوطلبان نمایندگی مجلس شورای 
 اسلامی در اســتان اصفهان در مهلت زمانی مقرر انجام شــد.وی ادامه داد: در مجموع یک هزار و ۶۷۸ نفر در اســتان اصفهان در پنجره واحد وزارت کشور ثبت نام خود 
را تکمیل کردند و شــاهد افزایش ۵/۴۲ درصدی تعداد داوطلبان نسبت به دوره گذشته بودیم.دبیر ستاد انتخابات اســتان اصفهان تصریح کرد: طبق تقویم انتخابات، 
هیئت های اجرایی بررســی صلاحیت داوطلبان را آغاز کرده اند و تا نوزدهم آبان ماه این فرآیند ادامه خواهد داشت و نتایج به متقاضیان اعلام می شود.وی افزود: طبق 
ضوابط قانونی پیش بینی شده اگر صلاحیت داوطلبی مورد احراز قرار نگیرد یا صلاحیت وی تایید نشود، نتیجه به صورت مکتوب به متقاضی اعلام خواهد شد و می تواند 
در مهلت زمانی مقرر، اعتراض کند.سلیمانی ضمن اشاره به اینکه در آستانه ثبت نام داوطلبان انتخابات خبرگان رهبری هستیم، افزود: از تاریخ ۱۴ آبان ماه تا ۲۰ آبان ماه 
ثبت نام داوطلبان خبرگان را خواهیم داشت.وی ادامه داد: همزمان با دوازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی، ششمین دوره انتخابات خبرگان رهبری نیز 

برگزار خواهد شد.

در حوزه بهداشت و درمان نیز یکی از استان هایی 
هستیم که توریست سلامت داریم و در این حوزه 
کادر درمان بسیار قوی عمل می کنند و با انگیزه و 

انقلابی هستند



ملی پوش شطرنج ایران در دور پنجم مسابقات گرند سوئیس به پیروزی رسید.به گزارش ایسنا، در جریان دور پنجم رقابت های شطرنج گرند سوئیس در بخش 
آزاد، پرهام مقصودلو مرد شماره یک شــطرنج ایران به مصاف حریفی از  هند رفت و به پیروزی رســید. ملی پوش ایران در حالی در این رقابت پیروز شد که با 
ریتینگ ۲۷۰۷ در این مسابقات حضور دارد.حریف مقصودلو در دور پنجم این رقابت ها دارای ریتینگ ۲۶۴۱ بود. مقصودلو با این پیروزی سه امتیازی شد و در 
رده ۳۸ این مسابقات جای گرفت.سیدمحمدامین طباطبایی، دیگر ملی پوش شطرنج ایران، در دور پنجم مقابل حریف ارمنی به تساوی رسید تا این ملی پوش 
شطرنج ایران هم با ۲.۵ امتیاز در رده ۵۸ این رقابت ها قرار بگیرد. همچنین پویا ایدنی، دیگر ملی پوش شطرنج ایران، در دور پنجم این مسابقه به تساوی رسید 
و با ۲ امتیاز در رده ۸۵ ایستاد.علیرضا فیروزجا نیز که در این مسابقات دست به مهره شــده است، در دور پنجم مسابقات گرند سوئیس مقابل نیمن آمریکایی 
به تساوی رسید تا با ۳.۵ امتیاز در رده ۱۲ بایســتد. فیروزجا که با ریتینگ ۲۷۷۷ در این مسابقات حضور دارد درحالی به تساوی رضایت داد که حریفش دارای 
ریتینگ ۲۶۶۷ بود.به گزارش ایسنا، رقابت های شطرنج گرند سوئیس در یازده دور برگزار خواهد شد که مجموع جوایز این مسابقات ۴۶۰ هزار دلار تخمین زده 

شده است. نفر اول این مسابقات می تواند ۸۰ هزار دلار را از آن خود کند.

پیروزی مرد شماره یک شطرنج ایران در مسابقات گرند سوئیس
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خشم ستاره فرانسوی: من هم آدمم، ربات که نیستم!
اولیویه ژیرو، ستاره میلان، از این که تیمش پیروزی برابر میلان را با تساوی عوض کرد ناراحت و عصبانی 
شد.به گزارش»ورزش سه«، میلان در چارچوب رقابت های هفته دهم سری آ ایتالیا روبه روی ناپولی 
به میدان رفت و با تساوی ۲-۲ متوقف شد. ژیرو، ستاره درخشان تیمش در این بازی بود و توانست هر 
دو گل تیم را وارد دروازه حریف کند و آنها را با دو گل پیش بیندازد تا در آستانه کسب سه امتیاز حساس و 
ارزشمند قرار بگیرند؛ اما دیگر بازیکنان این تیم از این فرصت خوب استفاده نکردند. این ستاره فرانسوی 
پس از پایان این بازی درباره اتفاقات رخ داده به اســکای اسپورت ایتالیا گفت:» از نظر شخصی خیلی 
به خاطر دو گلی که زدم خوشحالم و از هم تیمی  هایم به خاطر این دو سانتر تشکر می کنم. با این حال، 
از نتیجه ناراحت هستم. ما این فرصت را داشتیم که برنده شویم و موقعیت های زیادی خلق کردیم؛ اما 
نتوانستیم بازی را به سود خودمان تمام کنیم.برابر نیوکسل و بروسیا دورتموند هم خیلی شانس گلزنی 
داشتیم ولی نتوانستیم به اندازه کافی تعیین کننده ظاهر شویم و ضربه آخر را بزنیم. امروز باید چهار یا پنج 
گل می زدیم. بسیار عصبانی و ناراحت هستم خصوصا چون دیدم اینتر قبل از بازی ما برنده شد و امیدوارم 
که این دو امتیاز از دست رفته بعدتر به ضرر ما نشود.«او در پاسخ به سوالی درباره ناراحتی اش از استفانو 
پیولی به خاطر تعویض اضافه کرد:» من هم آدم هستم، ربات نیستم. ناراحت شدم چون اطمینان داشتم 

که می توانم به هم تیمی هایم کمک کنم و دوست داشتم در زمین بمانم.«

جانشین »رونالدو «علیه او: »مسی« بهترین است!
ادن هازارد، ستاره سابق رئال مادرید، معتقد است که توپ طلای ۲۰۲۳ باید به لیونل مسی برسد.

به گزارش »ورزش سه«، با نزدیک شدن به تاریخ برگزاری مراسم اهدای جایزه توپ طلا گمانه زنی 
درباره برنده آن از سوی ستاره های سابق و فعلی و فوتبال دوستان بیشتر و بیشتر می شود. بسیاری از 
منابع نزدیک به مسی مدعی شده اند که این جایزه به صورت قطعی به او رسیده و برگزارکنندگان این 
مراسم تصمیم گرفته اند که هشتمین توپ طلا را هم به این بازیکن اهدا کنند تا نامش برای همیشه 
در تاریخ ثبت شود. این در حالی اســت که عده زیاد دیگری هم معتقد هستند که توپ طلا باید به 
ارلینگ هالند برسد که فصل گذشته نقش مهمی در فتح سه گانه رویایی برای منچسترسیتی داشت 
و تعدادی هم کیلیان امباپه را شایســته دریافت این جایزه می دانند. هازارد در گفت وگو با نشریه 
فرانسوی تله فوت در این باره اظهار داشت:» منطقی نیست که توپ طلا را به بهترین بازیکن تاریخی 
در سالی که توانست قهرمانی در جام جهانی را به دست آورد، ندهند. اگر شرایط در فینال جام جهانی 
فرق می کرد و فرانسه قهرمان می شد، این جایزه باید به کیلیان می رسید. بدون شک، صددرصد!«

پاسخ منفی »رونالدو« به النصر
طبق اعلام رســانه های پرتغالی کریستیانو رونالدو درخواست مدیران باشــگاه النصر برای تمدید 
قرارداد تا سال ۲۰۲۷ را رد کرده است.به گزارش ایسنا و به نقل از سعودی اسپورت، کریستیانو رونالدو 
دومین فصل حضورش را در النصر تجربه می کند. این بازیکن پرتغالی در فصل جاری عملکرد خیره 
کننده ای در النصر داشته است و در ۳۸ ســالگی نشان می دهد که همچنان در اوج به سر می برد. 

رونالدو بهترین و آماده ترین بازیکن فصل جاری لیگ عربستان بوده است.
این بازیکن تا ســال ۲۰۲۵ با النصر قرارداد دارد و ظاهرا قصد دارد که بــا پیراهن این تیم از فوتبال 
خداحافظی کند.باشگاه النصر ســخت به دنبال تمدید قرارداد با کریستیانو رونالدو است؛ اما طبق 
اعلام رسانه های پرتغالی او با مدیران النصر بر سر مدت تمدید قراردادش به مشکل خورده است.

مدیران باشگاه النصر پیشنهاد تمدید قرارداد تا سال ۲۰۲۷ را به کریستیانو رونالدو داده اند ولی این 
ستاره پرتغالی چنین درخواستی را رد کرده و می خواهد قراردادش را تا سال ۲۰۲۶ تمدید کند و این 
باعث شده تا فعلا قرارداد او تمدید نشود.کریســتیانو رونالدو باوجود آنکه ۳۸ سال سن دارد؛ اما 
همچنان قصد دارد که با پیراهن تیم ملی فوتبال پرتغال به میدان رود. او اعلام کرده که قصد حضور 

در رقابت های یورو ۲۰۲۴ و جام جهانی ۲۰۲۶ را دارد.

واکاوی تقابل سپاهان و نساجی:

حساس و پراشتباه در روزی که »مورایس« تمرکز نداشت

نیم فصل نخست لیگ برتر به اواسط راه خود رسیده و سپاهان 
در یکی از مهم ترین بازی های هفته تن به تساوی داد تا علاوه بر 
از دست دادن ۲ امتیاز حساس دیگر، بهترین فرصت ممکن برای کاهش 
فاصله اش با صدر جدول را از دست بدهد. زردپوشان اصفهانی در شرایطی 
به مصاف نساجی رفته بودند که با توجه به نزدیکی امتیازات تیم های رده 
نخست تا هفتم و ســایر نتایج رقم خورده در لیگ، فرصت خوبی داشتند 
تا با شکست دادن نساجی خود را به یک قدمی صدر جدول برسانند، اما 
در عمل این اتفاق رخ نداد و تور پیروزی های متوالی شــاگردان مورایس 
پاره شد. ســپاهان با این نتیجه ۱۶ امتیازی شده و با توجه به نتایج سایر 
بازی ها به رده چهارم جدول صعود کرد.در آن ســو نساجی در شرایطی به 
مصاف ســپاهان آمده بود که از ۵ بازی آخرش در لیگ قهرمانان آسیا و 
لیگ برتر ۵ شکست متوالی را به دست آورده بود و تلاش داشت که در این 
بازی شگفتی ساز ظاهر شده و با پیروزی مقابل سپاهان، علاوه بر خاتمه 
بخشیدن به روند ناکامی هایش، بازگشــت رویایی به لیگ داشته باشد، 
اتفاقی که در عمل رخ نداد و شــاگردان رحمتی همچنان در حســرت برد 
هستند. نساجی با این نتیجه ۶ امتیازی شده و با توجه به سایر نتایج رقم 
خورده در لیگ به رده یازدهم جدول صعود کرد.سپاهان مقابل نساجی بازی 
ضعیف و دور از ذهنی را ارائه داد؛ زردپوشان اصفهانی در این دیدار نظم تیمی 
همیشگی را نداشتند و شیوع بازی این تیم فاقد کیفیت فنی لازم بود. از 
طرفی بازیکنان نیز دوندگی لازم را نداشتند و فاصله زیاد بین خطوط باعث 
شد تا چرخش توپ به درستی انجام شود.سپاهان بازی را خوب شروع 
نکرده و در ابتدای بازی نشانی از آن تیم شاداب همیشگی نداشت، مورایس 
روز گذشته باز هم ترکیب سپاهان را دست خوش تغییر کرده و این تیم را با 
آرایش ۲_۴_۴ به میدان فرستاد. سرمربی سپاهان حسین نژاد را از ترکیب 
اصلی خارج و یزدانی را به ترکیب بازگرداند و محمد قربانی را یک خط جلوتر 
فرستاد تا در کنار دابو نقش زوج هافبک مرکزی تیمش را تشکیل دهند 
. مورایس وظیفه پخش توپ را به مثلث احمدزاده_دابو_یوسفی سپرد.
شاگردان مورایس تلاش داشــتند تا مالکیت توپ و فضاهای بازی را در 
اختیار بگیرند و با پرس سنگین بازیکنان نساجی و قطع توپ های مداوم، 
فرصت بازی ســازی را از هافبک های آنها گرفته و با طراحی موج حملات 
پی درپی از سرعت بالای بازیکنان کناری و قدرت حمل توپ بازیکنانی مانند 
رضاییان، زکی پور، یوسفی و احمدزاده بهره برده و به گل برسد. شاگردان 
مورایس در طول بازی تلاش می کردند تا با پاس های کوتاه و پرشمار خط 
دفاعی نساجی را وادار به اشتباه کرده و با ارسال های کوتاه و پاس به عمق و 
شوت های از راه دور از خلأهای موجود در عمق دفاع این تیم استفاده کرده 
و خلق موقعیت کنند.شاگردان مورایس نیز مطابق بازی همیشگی شان 
به دنبال ارائه یک فوتبال مالکانه هجومی بودند و تلاش داشتند تا با نفوذ 
از کانال های کناری نساجی، از سرعت و قدرت انتقال توپ بالای بازیکنان  
کناری شان به ویژه زوج رضاییان_احمدزاده و زکی پور_یوسفی در دو جناح 
سپاهان استفاده کنند و با هدف قرار دادن فضای پشت مدافعان نساجی به 
وسیله ارسال های کوتاه و بلند و ایجاد مثلث های ترکیبی پشت در محوطه 
جریمه شــاگردان رحمتی دســت به خلق موقعیت بزنند. سپاهانی ها 

آنالیز دقیقی از نقاط ضعف و قوت نساجی داشــتند و به همین دلیل در 
برنامه هایشان روی فضای پشت مدافعان کناری این تیم و ضعف آنها در 
نبردهای هوایی حساب باز کرده و بر همین اساس روی ضربات ایستگاهی 
و کرنرها برنامه داشتند و همچنین سعی می کردند تا با شوت های انفجاری 
و از راه دور به گل برسند.با این حال نگاهی به روند بازی مشخص می کند 
که رحمتی و تیمش آنالیز دقیقی از شیوه بازی سپاهان داشته و تاکتیک 
درســتی را انتخاب کرده بودند. شــاگردان رحمتی با توجه به شیوه بازی 
ســپاهان رو به ارائه یک بازی واکنش گرا آورده بودند و در همین راســتا 
مالکیت توپ را به سپاهانی ها واگذار کرده و در کل زمان بازی با تکیه بر توان 
بدنی بالا و پرسینگ شدید بازیکنان سپاهان در کنار پوشش دقیق فضاهای 
بازی، اجازه ندادند تا بازی سپاهان شکل بگیرد و همین فاکتور در هدر رفتن 
توان هجومی تیم مورایس نقش مهمی را ایفا کرد.رحمتی از ضعف ساختار 
دفاعی سپاهانی ها به ویژه در مرکز خط دفاع آگاه بود و در فاز هجومی روی 
ضدحملات سریع و پر تعداد برنامه داشت. واکاوی بازی نشان می دهد 
که تیم رحمتی در نیمه نخست تیم برتر میدان بود و در فاز هجومی عملکرد 
بهتری از خود به نمایش گذاشت؛ نســاجی چی ها  تلاش می کردند تا با 
پخش توپ از میانه میدان و کشاندن بازی به کناره ها، به ویژه جناح راست 
سپاهان از فضای پشت مدافعان این تیم نهایت بهره را ببرند و با ارسال های 
کوتاه و کات بک به عمق دفاع و شوت از راه دور دست به خلق موقعیت بزنند. 
از طرف دیگر سپاهانی ها در فاز دفاعی بسیار متزلزل نشان دادند و ساختار 
دفاعی این تیم انسجام لازم را نداشت؛ دانشگر و یزدانی هنوز به هماهنگی 
کافی نرسیده اند و تغییرات مکرر زوج دفاع مرکزی سپاهان باعث شده 

تا ساختار خط دفاعی این تیم نظم،هماهنگی و انجسام لازم را پیدا نکند، 
علاوه بر این مدافعان سپاهان به طور معمول فضای زیادی را در اختیار تیم 
مقابل قرار می دهند و در جای  گیری و پوشش فضاهای موجود در یک سوم 
دفاعی تیم خودی، مشــکل دارند، نقطه ضعفی که باز هم نمود پیدا کرد و 
نساجی با اتکا به آن موقعیت های گلزنی متعددی را خلق کرد.یکی دیگر از 
مشکلات بارز سپاهان در بازی مقابل نساجی، کاهش چشم گیر آمادگی 
جسمانی و تمرکز بازیکنان این تیم در طول بازی است. بازیکنان سپاهان 
بارها دوئل ها و کورس های فردی را به رقیب واگذار کرده و تحت فشار پرس 
سنگین نساجی چی ها مرتکب اشتباهات فردی شــدند که تاثیر بارز آن 
روی گل نساجی مشخص است. سپاهان در طول ۶۰ دقیقه ابتدایی بازی 
عملکرد خوبی نداشت و فاقد نظم و انسجام تاکتیکی لازم بود.نگاهی به 
آمار بازی مشخص می سازد که سپاهان اگرچه در اکثر مولفه های فوتبالی 
مانند مالکیت توپ، تعداد و دقت پاس و حتی تعداد شوت عملکرد بهتری 
از نساجی به جای گذشته اما در خلق امید به گل و شوت های در چارچوب، 
عملکرد مشابهی با رقیب خود به جای گذاشته است. آمار نشان می دهد که 
سپاهان  ۱۰ بار به سمت دروازه نساجی شوت زد که از این تعداد ۶ شوت آنها 
درون چارچوب بوده و یک گل به دست آورده است. درحالی که شاگردان 
رحمتی ۶ بار به سمت دروازه سپاهان شــوت زدند که ۲ شوت آنها درون 

چارچوب بوده و یک گل نیز به ثمر رسانده اند.
در مجموع می توان گفت بررسی تقابل سپاهان و نساجی نشان می دهد که 
پایین بودن میزان دوندگی، عدم تمرکز و ضعف ساختار دفاعی، مهم ترین 

عوامل اصلی ناکامی تیم مورایس بود.

اظهار نظر روز

کنایه تند به فجرسپاسی: ما بزن زیرش نیستیم
مدیرعامل باشگاه شهرراز شیراز گفت: تیم ما مثل بعضی ها نیست که با تاکتیک بزن زیرش بازی کند و 
بتواند در چمن خراب حافظیه بازی را ببرد. رسول فلاح، مدیرعامل باشگاه شهرراز شیراز به خبرنگار ورزش 
سه گفت: تیم خوبی دور هم جمع کرده ایم که واقعا فوتبال بازی می کند و متاسفانه پاسوز چمن خراب 
ورزشگاه حافظیه شیراز شده است. از من ســوال می کنند که چرا بیرون از خانه می برید و داخل خانه 
نتیجه دلخواه را نمی گیرید؟ طبیعتا تیمی که فوتبال روی زمین بازی می کند و کار تیمی از دفاع به هافبک 
و حمله انجام می دهد در حافظیه زمین گیر خواهد شد.وی ادامه داد: متاسفانه ما مثل دیگر دوستان تیم 

بزن زیرش نیستیم و به همین خاطر هم نمی توانیم در این زمین نتیجه بگیریم. 
فلاح همچنین از برنامه ریزی سازمان لیگ انتقاد کرد و گفت: آقای بهاروند دوست عزیز من است اما چرا 
شهر راز باید همیشه یک روز زودتر بازی کند و تیم های دیگر یک روز استراحت بیشتر داشته باشند و روز 
جمعه بازی هایشان انجام شود؟ این موضوع تکرار شده و اتفاقی نبوده که ما به همین خاطر اعتراض 
داریم و طبق نامه ای که زدیم این هفته خواستار تعویق یک روزه و برگزاری بازی مان در روز دوازدهم آبان 

هستیم.

قلعه نویی جانشین پورعلی گنجی را مشخص کرد
مرتضی پورعلی گنجی پس از مصدومیت از ناحیه رباط صلیبی در جریان دیدار دوستانه تیم ملی ایران 
و قطر در فینال تورنمنت چهارجانبه اردن زیر تیغ جراحی رفت تا نقاهت ۶ ماهه او برای درمان این آسیب 
دیدگی به طور رسمی آغاز شود.پورعلی گنجی که دنبال سومین حضور در جام ملت های آسیا با پیراهن 
تیم ملی ایران بود حالا باید مقابل تلویزیون نشسته و دیدارهای این تیم و باشگاهش پرسپولیس را تماشا 
کند.انتخاب جانشین پورعلی گنجی در تیم ملی ایران تبدیل به یکی از سوژه های چند روز اخیر فوتبال 
ایران شد تا از مجید حسینی، بازیکن کایسری اسپور ترکیه به عنوان نفر جدید در اردوهای پیش روی تیم 
ملی ایران یاد شود. این در حالی است که امیر قلعه نویی ترجیح می دهد امین حزباوی و سامان فلاح را 
همچنان به اردوی تیم ملی بزرگسالان دعوت کند تا ضمن جوان گرایی بتوانند خود را برای حضور در قلب 
دفاع تیم ملی ایران آماده کنند.حزباوی که تبدیل به بازیکن اصلی السد در لیگ ستارگان قطر شده است 
در اردوهای سال جاری تیم ملی ایران نیز حضور داشته؛ اما فرصت بازی پیدا نکرده است با این حال گزینه 
اول کادر فنی تیم ملی ایران برای جانشینی پورعلی گنجی است. ضمن اینکه مجید حسینی و سامان فلاح 
نیز احتمالا دعوت خواهند شد؛ اما پس از شجاع خلیل زاده و محمدحسین کنعانی زادگان از حزباوی به 

عنوان گزینه اصلی حضور در قلب دفاع تیم ملی ایران در جام ملت های آسیا یاد می شود.

جنگ جهانی سوم در لیگ بیست وسوم!
یحیی و پرسپولیسی ها علیه استقلال و نکونام

پس از پایان دیدار پرسپولیس و ملوان در انزلی، ماجرای پربحث کم کردن قراردادها توسط اعضای تیم 
استقلال به کنفرانس یحیی هم کشیده شد و او به کنایه گفت باید کل قراردادم را کم می کردم تا مهاجم 
خارجی جذب می شد!وی در پاسخ به اینکه آیا می شود یک بازیکن یا مربی چند میلیارد از قراردادش را 
کسر کند، گفت:»نمی دانم چنین چیزی امکان دارد یا خیر.« گل محمدی همچنین در مورد دقایقی که 
بدون مهاجم تخصصی بازی کردند و مشکل گلزنی تیمش گفت: »وجود یک مهاجم با کیفیت برای هر 
تیمی به خصوص تیمی که در آسیا، لیگ و جام حذفی بازی می کند، نه یکی بلکه دوتا بازیکن با کیفیت 
باید وجود داشته باشد؛ اما نمی دانم، این مشکلات مالی و محدودیت هایی که وجود داشت اجازه نداد 
با بازیکنانی که مدنظرمان بود قرارداد ببندیم و الان هم سخت شــده کارمان ولی باید تلاش بیشتری 
می کردیم. باید کل قراردادم را کم می کردم تا این اتفاق می افتاد!«تجربه نشان داده که معمولا جواد نکونام 
سرمربی استقلال چنین مصاحبه هایی علیه خودش و تیمش را بدون پاسخ نمی گذارد.در این صورت 
شاید باید منتظر یک جنگ بزرگ در لیگ بیست و سوم باشیم. جنگی که دو تیم پایتخت می توانند جرقه 

آن را بزنند؛ اما ممکن است پای سایر تیم ها نیز وسط کشیده شود. باید منتظر ماند و دید!

مستطیل سبز

یک کارشناس فوتبال بیان کرد:
 پاشنه آشیل طلایی ها 

همچنان باقی است
یک کارشناس فوتبال سرعت بازی سپاهان در 
تقابل با نساجی را سنگین دانست و گفت: این 
نتیجه تساوی، قطعا بهتر از باخت است، اما به 
هر حال سپاهان همچنان در دفاع ضعف دارد. 
مدافع باید هم توپ را ببیند هم بازیکن حریف 
را، اما متاسفانه مدافعان سپاهان فقط به توپ 
توجه می کنند و از مهاجم غافل می شوند.محمد 
یاوری در گفت وگو با ایسنا، در خصوص تساوی 
سپاهان و نســاجی در چارچوب هفته هشتم 
لیگ برتر، اظهار کرد: ســپاهان در این بازی از 
لحاظ سرعت سنگین بود. طبیعتا جو ورزشگاه 
نیز به سود نساجی بود، آن ها کاملا روزنه های 
نفوذ رضاییان و زکی پور، دفاع های چپ و راست 
سپاهان را بسته بودند که همین امر بازی را برای 

سپاهان سخت کرد.
وی افزود: پاشنه آشیل سپاهان یعنی ضعف 
خط دفاع همچنان به قوت خود باقی اســت و 
در توپ های برگشتی همچون بازی با آلمالیق 
دفاع وســط ها غافلگیر می شــوند. بــا اینکه 
مدافعین وســط چند بار عوض شدند، اما این 
مشــکل همچنان وجود دارد. البته نمی توان 
گفت همه مشــکل از ضعف خط دفاع است. 
خط هافبک نیز نباید اجازه نزدیک شــدن به 
دروازه را بدهد.پیشکســوت فوتبــال اصفهان 
تاکید کرد: تاکتیک نساجی کاملا مشخص بود 
که می خواستند توپ های مستقیم از محوطه 
پشت خط دفاع ســپاهان اســتفاده کنند که 
خوشبختانه پیام بسیار عالی پوشش داد، اما 
همیشه هم این طور نمی شــود.یاوری با اشاره 
به تعویض های مورایس در این بازی، تصریح 
کرد: آمدن کریمی و حسین نژاد خوب بود، اما 
دیر بود. می توانســت بلافاصله پس از گلی که 
زدیم این تعویض را انجام دهد تا شاید گل های 
بیشتری بزنیم، به هر حال قطعا سیاست مربی 
است.وی یادآور شد: اگر این اتفاقاتی که برای 
سپاهان افتاد را در نظر بگیریم، به عقیده من فراز 
و نشیب ها را به خوبی کنترل کرده است. اینگونه 
فراز و نشیب ها برای همه تیم ها وجود دارد. 

امتیازات هم برای دستیابی است.

فوتبال جهان

عکس خبر

مهدی تاج از پورعلی 
گنجی عیادت کرد

مهدی تاج، رییس فدراســیون 
فوتبال با حضور در بیمارســتان 
محل جراحی مدافــع تیم ملی 
ایران از پورعلــی گنجی عیادت 
کرد و در جریان آخرین وضعیت 

مداوای او قرار گرفت.

 سرمربی تیم فوتسال گیتی پســند گفت: شرایط 
خوب گیتی پســند نتیجه کار خوب تیمی اســت و 
راز موفقیت ما یک دل بودن تیم و اتحاد و همدلی 
است.محمد کشاورز در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، 
درباره شرایط تیم فوتســال گیتی پسند اظهار کرد: 
در حال حاضر تیم در شــرایط خوبی به سر می برد، 
بازیکنان آمادگی خوبی دارند و تلاش می کنند تا هر 
هفته بهترین عملکرد خود را به نمایش بگذارند.وی 
درباره دیدار هفته گذشته تیم گیتی پسند با پوشاک 
حافظ ساری افزود: بازی خوبی بود، از اوایل بازی 
تیم پوشــاک حافظ را تحت فشــار گذاشتیم و با 
یک شرایط خوب، کاملا بازی را در اختیار گرفتیم، 
در پایان هم توانســتیم با نتیجه عالی و با حمایت 

هواداران این تیم را شکست دهیم.
سرمربی تیم فوتســال گیتی پســند درباره دیدار 
بعدی تیمش با شهرداری ساوه گفت: پس از پایان 
بازی مقابل تیم ساری همه تمرکزمان روی بازی 
با تیم شهرداری ساوه اســت، از این تیم شناخت 
خوبی داریم، با تمام توان به ســاوه خواهیم رفت 
و تلاش می کنیم تا عملکرد خوبی داشــته باشیم 
و بازی قابل قبولی را به نمایــش بگذاریم.وی در 
ادامه اظهار کرد: شــرایط خوب گیتی پسند نتیجه 
کار خوب تیمی اســت و راز موفقیــت ما یک دل 
بودن تیم و اتحاد و همدلی اســت. گیتی پسند به 
معنای واقعی یک تیم کامل است، همه بازیکنان 
هر مسئولیتی دارند، آن را به خوبی انجام می دهند.

کشــاورز خاطرنشــان کرد: بازی به بــازی پیش 
خواهیم رفت، از آینده باخبر نیستم، اما تنها چیزی 
که می توانم بگویم این اســت که بازیکنان بسیار 
پرتلاش و باانگیزه برای موفقیت گیتی پســند کار 
می کنند. در پایــان از هواداران خوب مان تشــکر 
می کنم که هر بازی به سالن می آیند و بازیکنان را 

تشویق می کنند.

سرمربی تیم فوتسال گیتی پسند:

راز موفقیت گیتی پسند اتحاد و همدلی است
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منطقه 12
مدیر منطقه ۱۲ شهرداری اصفهان از آغاز عملیات اجرایی پروژه پیاده روسازی خیابان نگارستان خبر 

داد و گفت: مدت زمان اجرای این پروژه ۱۲۰ روز و هزینه اجرای آن ۴۰ میلیارد ریال است.
به گزارش پورتال اطلاع رسانی شــهرداری اصفهان و به نقل از ایمنا؛ علی اکبر رسالت با اشاره به آغاز 
عملیات پیاده روســازی خیابان نگارســتان در منطقه ۱۲ شــهرداری اصفهان اظهار کرد: این پروژه 
از ابتدای آبان ماه ســال جاری در این منطقه آغاز شده اســت.وی با بیان اینکه متراژ اجرای پروژه 
پیاده روسازی خیابان نگارستان ۴۲۰۰ متر مربع است، افزود: مدت زمان اجرای این پروژه ۱۲۰ روز 
و هزینه اجرای آن ۴۰ میلیارد ریال اســت.مدیر منطقه ۱۲ شــهرداری اصفهان تصریح کرد: یکی از 
مه مترین فعالیت های عمرانی این منطقه در سال جاری پیاده روســازی معابر با هدف خدمت به 
شهروندان است.وی خاطرنشان کرد: یکی دیگر از پروژه های عمرانی منطقه ۱۲ شهرداری اصفهان 
حفر ۱۵۰ حلقه چاه دفع آب های سطحی در شش ماهه نخست سال برای کاهش آب گرفتگی معابر 

در زمستان در سطح منطقه است.

400 راننده به ناوگان اتوبوسرانی اصفهان اضافه می شود
مدیر روابط عمومی شرکت واحد اتوبوســرانی اصفهان و حومه گفت: در حالی که همه ساله شاهد 
بازنشستگی تعدادی از رانندگان اتوبوس هستیم، طی چهار سال اخیر استخدام راننده نداشته ایم، 
از این رو فراخوانی برای جذب راننده اعلام کردیم که به واســطه آن قرار اســت ۴۰۰ راننده به ناوگان 
اتوبوسرانی اصفهان اضافه شود. سیدمهدی علاءالدینی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با بیان اینکه 
تعداد بازنشسته هرسال شرکت اتوبوسرانی متفاوت با ســال های قبل است، اظهار کرد: به تازگی 
برای بازنشستگان دو سال اخیر جشنی برگزار کردیم، همچنین طی این دو سال به غیر از رانندگانی 
که مشکلات پزشکی برای رانندگی پیدا کردند، ۲۱۰ راننده بازنشسته شدند.وی افزود: در حالی که 
همه ساله شاهد بازنشستگی تعدادی از رانندگان اتوبوس هستیم، طی چهار سال اخیر استخدام 
راننده نداشته ایم، از این رو فراخوانی برای جذب راننده اعلام کردیم که به واسطه آن قرار است ۴۰۰ 

راننده به ناوگان اتوبوسرانی اصفهان اضافه شود.
مدیر روابط عمومی شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان و حومه تاکید کرد: اتوبوس های آماده زیادی در 
ناوگان اتوبوسرانی داریم، اما راننده ای برای آن ها در نظر گرفته نشده است که برای رفع این معضل 
از بخش خصوصی کمک گرفتیم و استخدام های به همراه آموزش صورت گرفته است.وی با بیان 
اینکه قبل از استخدام متقاضیان توسط اتوبوس های شهری ارزیابی می شوند، گفت: در نهایت از 
همه شهروندان دارای گواهینامه پایه یک برای تکمیل ناوگان و سرویس دهی مطلوب تر، دعوت به 
همکاری می کنم.وی ادامه داد: متقاضیان جهت اطلاعات بیشتر می توانند به نشانی اصفهان، میدان 
شهدا، ابتدای خیابان کاوه، جنب ترمینال بابلدشت، شرکت واحد اتوبوسرانی اصفهان مراجعه کنند 

یا با شماره ۰۳۱۳۸۱۸۸ داخلی ۱۱۴ کارگزینی تماس بگیرند.

ضرورت اجرای دقیق طرح »ساپ« در اصفهان
رییس مرکز پژوهش های شورای اسلامی شهر اصفهان گفت: مدیریت شهری این کلان شهر باید 
نسبت به اجرای دقیق و کیفی طرح سامانه اطلاع رسانی پیشرفت پروژه های شهر ارزیابی و اهتمام 
داشته باشــد.به گزارش خبرنگار ایمنا مصطفی نباتی نژاد در صدوهفتمین جلسه شورای اسلامی 
شهر اصفهان در تذکری اظهار کرد: در شــش ماه نخست فعالیت شورای اسلامی شهر، طرحی را با 
عنوان سامانه اطلاع رسانی پیشرفت پروژه های شهر، مصوب کردیم.وی افزود: در این راستا مقرر 
شد اطلاعات و پیشرفت پروژه های شــاخص به صورت عمومی اطلاع رســانی شود.رییس مرکز 
پژوهش های شورای اسلامی شــهر اصفهان ادامه داد: از مدیریت شــهری می خواهیم نسبت به 

اجرای دقیق و کیفی این مصوبه ارزیابی و اهتمام داشته باشد.

سخنگوی شورای شهر:

نحوه توزیع عوارض آلایندگی، اجحاف در حق اصفهان است

سخنگوی شورای اسلامی شــهر اصفهان گفت: در پله بندی جمعیتی 
شهرها که کمتر و بیشتر از ۵۰۰ هزار نفر برای تخصیص عوارض آلایندگی 
در نظر گرفته شده است، شــاهد بیشــترین اجحاف در حق اصفهان 
هستیم، زیرا اصفهان با توجه به جمعیت بالا و تمرکز جمعیت، از تمام 

شهرها حتی از استان های مجاور، بیشتر آسیب می بیند.
به گزارش خبرنگار ایمنا، علی صالحی در برنامه رادیویی »صدای شهر« 
با بیان اینکه شرایط جوی اصفهان به لحاظ شاخص های آلایندگی در 
وضعیت خوبی قرار ندارد، اظهار کرد: یکــی از اصلی ترین دلایل ایجاد 
آلایندگی، صنایع است و به همین دلیل، قانونی پیش بینی شده است 
که بر اساس آن به شهرهایی که در معرض آلایندگی صنایع آلاینده قرار 
دارند، اعتباری تحت عنوان عوارض آلایندگی یا عوارض ســبز پرداخت 
شود تا به واسطه آن بتوانند اقدامات زیرساختی انجام دهند که حداقل 
بخشــی از آســیب های آلودگی هوا کاهش پیدا کند.وی با بیان اینکه 
در رابطه با اصفهان انتقال صنایع آلاینده به مناطق دیگری که شــرایط 
آب بری بهتری دارد و در عین حال با توجه بــه موقعیت جغرافیایی و 
وزش باد آسیب کمتری به شــهروندان منطقه برسد، به عنوان رویکرد 
اصلی است، اما به عنوان رویکرد کوتاه مدت باید پیگیر استفاده از منابع 
موجود باشیم تا با ببعضی اقدامات همچون توسعه حمل ونقل عمومی، 

حمل ونقل پاک و ایجاد زیرســاخت های انرژی هــای تجدیدپذیر در 
شهر بتوانیم بخشی از آلام مردم در حوزه آلودگی هوا را کاهش دهیم.
سخنگوی شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به اینکه رویه جدید این 
قانون در سال ۱۴۰۰ مشخص شد، گفت: بر این اساس مقرر شده است 
تا محیط زیست ضرایب آلایندگی صنایع را جمع بندی کند و بر اساس 
ویژگی های اســتاندارد از جمله فاصله از صنایــع آلایندگی، جمعیت و 
اثر تخریبی، عوارض میان شهرها توزیع شود.وی تصریح کرد: امسال 
به صورت مستقیم و غیرمستقیم بین شش تا هشت هزار میلیارد تومان 
در توسعه حمل ونقل عمومی شهر برای مترو، اتوبوس و اتوبوس های 
کوچک سرمایه گذاری کردیم، اما تقسیم بندی اخیر که طرح پیشنهادی 
آن مطرح شــد، مقداری با شــرایط منطقی و عادلانــه فاصله دارد که 
امیدواریم تدبیر شود.صالحی با بیان اینکه تقسیم بندی در سطح استان 
اتفاق می افتد، خاطرنشــان کرد: شــهری داریم که ۳۰ برابر جمعیت 
کمتری نســبت به اصفهان دارد، اما ســرانه دریافت عوارض آلایندگی 
آن ۳۰ برابر هر شــهروند اصفهانی است، همچنین ســرانه شهروندی 
شهر دیگری با جمعیتی معادل یک دهم اصفهان و حدود ۲۰۰ هزار نفر 
جمعیت، در طرح جدید توزیع عوارض، هفت برابر بیشــتر است.وی با 
بیان اینکه در پله بندی جمعیتی شهرها که کمتر و بیشتر از ۵۰۰ هزار نفر 

برای تخصیص عوارض آلایندگی در نظر گرفته شــده است، بیشترین 
اجحاف در حق اصفهان رخ می دهد، گفت: بیشتر شهرهای استان کمتر 
از ۳۰۰ هزار نفر جمعیت دارند و فاصله آن ها تا صنایع آلاینده کم است، 
اما اصفهان جمعیت بالایی دارد و تمرکز جمعیت در آن از تمام شــهرها 
حتی از اســتان های مجاور بیشتر اســت، همچنین با توجه به شرایط 
جغرافیایی، وزش باد، موقعیت کوهســتانی و دشت بودن، شهری که 

بیشترین آسیب را می بیند، »اصفهان« است.
سخنگوی شورای اسلامی شــهر اصفهان تصریح کرد: در شهر اصفهان 
پروژه های کلان همچون خط دو مترو با ۳۰ هزار میلیارد هزینه و رینگ 
چهارم ترافیکی با هزینه ای بیش از ۲۰ هزار میلیارد باید تکمیل شــود 
تا حلقه های حمل ونقل عمومی شــکل گیرد، همچنین نیاز به نوسازی 
ناوگان حمل ونقل عمومی با اعداد چند هزار میلیاردی در اتوبوســرانی، 
ون ها و اتوبوس های کوچک داریم.وی با بیان اینکه به غیر از نبود عدالت 
در شهرهای کوچک تر، جایی برای هزینه کرد این اعتبارات نداریم، ادامه 
داد:  اعتبارات به طور مشــخص در ردیف های بودجه از جمله توســعه 
زیرساخت های حمل ونقل عمومی تعریف شده است، اما در شهرهای 
استان اصفهان به جز اصفهان و دو شهر دیگر، زیرساختی وجود ندارد که 

این پول هزینه شود و چه بسا این اعتبار جذب نشود.

رییس کمیســیون اقتصــادی، ســرمایه گذاری و 
گردشگری شورای اسلامی شــهر اصفهان با بیان 
اینکه با سامانه هوشمند جمع آوری پسماند خشک 
»اصپاک« افراد با برنامه ریزی می توانند نســبت 
به تحویل پسماند خشــک منازل خود اقدام کنند، 
افزود: موفق بــودن این طرح در گــرو همکاری و 
مشارکت شهروندان اســت.عباس حاج رسولی ها 
در گفت وگو با خبرنــگار ایمنا، اظهار کــرد: یکی از 
اقدامــات جدید مدیریت شــهری در حوزه محیط 
زیســت، راه اندازی سامانه هوشــمند جمع آوری 

پسماند خشــک )اصپاک( اســت که شهروندان 
بــا مراجعه به ســامانه »اصفهان من« به نشــانی 
http://app.isfahan.ir یــا وبــگاه اصپاک به 
نشــانی http://isfpak.com می تواننــد از این 
خدمت جدید بهره مند شــوند.وی بــا بیان اینکه با 
وجود این اپلیکیشن و خدمت هوشــمند، افراد با 
برنامه ریزی می توانند نســبت به تحویل پســماند 
خشــک منازل خود اقدام کنند، افزود: موفق بودن 
این طرح در گرو همکاری و مشــارکت شهروندان 
است.رییس کمیسیون اقتصادی، سرمایه گذاری 
و گردشگری شورای اسلامی شهر اصفهان تصریح 
کرد: با اصپاک شــهروندان می توانند با کســب ۵۰ 
امتیاز معــادل ١۴ میلیارد ریال بیمه آتش ســوزی 
یک ساله برای منازل مســکونی دریافت کنند؛ این 

اقدام به افزایش ایمنی شــهر کمک می کند.وی با 
بیان اینکه با وجود این خدمت هوشــمند، افراد با 
برنامه ریزی می توانند نســبت به تحویل پســماند 
خشک منازل خود اقدام کنند، از این رو اطلاع رسانی 
درباره اصپاک به خوبی در ســطح شهر انجام شده 
است، گفت: تمام تلاش های انجام شده در راستای 
ارائه خدمات بهتر و موثرتر به شهروندان و افزایش 
همکاری آن هاست.حاج رسولی ها با اشاره به اینکه 
اگر ارتباط بین شهروندان با سامانه به خوبی برقرار 
شود و اصپاک نیز به تعهدات خود عمل کند، مردم 
از این طرح اســتقبال خواهند کرد، ادامه داد: رمز 
موفقیت اقدامات مدیریت شهری در گرو مشارکت 
حداکثری شهروندان اســت که امیدواریم اصپاک 

نیز با مشارکت مردم، یک طرح موفق باشد.

رییس کمیسیون اقتصادی، سرمایه گذاری و گردشگری شورای اسلامی شهر :

لازمه موفقیت »اصپاک« مشارکت شهروندان است

یکی از اصلی ترین دلایل ایجاد آلایندگی، صنایع است و به 
همین دلیل، قانونی پیش بینی شده است که بر اساس آن 
به شهرهایی که در معرض آلایندگی صنایع آلاینده قرار دارند، 
اعتباری تحت عنوان عوارض آلایندگی یا عوارض سبز پرداخت 
شود تا به واسطه آن بتوانند اقدامات زیرساختی انجام دهند که 

حداقل بخشی از آسیب های آلودگی هوا کاهش پیدا کند

معاون شهردار اصفهان:
 سبد پروژه های 1404 و 1405 در قالب برنامه عملیاتی

 3 ساله پیگیری می شود
معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار اصفهان گفت: سبد پروژه های ۱۴۰۴ و ۱۴۰۵ در 
قالب برنامه عملیاتی سه ساله ذیل برنامه ۱۴۱۰ پیگیری می شود که مبتنی بر راهبردهای اولویت دار 
برنامه راهبردی است.ســعید ابراهیمی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با اشــاره به پروژه های شهر 
اصفهان اظهار کرد: تکمیل خط یک و احداث خط دو متروی اصفهان، جزو پروژه های اثرگذار شهر 
و دارای اولویت است.وی با اشاره به اینکه تکمیل رینگ حلقه چهارم ترافیکی شهر اصفهان نیز جزو 
پروژه های نیمه تمام و اولویت دار شهر است که بار ترافیکی و زیست محیطی دارد، افزود: پروژه رینگ 
پساب شهر در حوزه فضای سبز شهری و مدیریت محیط زیست شهری است که هدف آن کاهش 
آلودگی های زیست محیطی شهر است، همچنین ارتقای حوزه حمل ونقل عمومی و خرید اتوبوس 
جزو پروژه های اصلی به شمار می رود.معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهردار اصفهان 
با اشاره به اینکه پروژه های بزرگی در حوزه فرهنگی همچون گل نرگس، پارک مشاغل و سرزمین 
کودک و نوجوان در حال پیگیری است، گفت: فرآیند انتخاب محلات هدف در راستای پروژه های 
محله محور سال آینده انجام شده اســت، تا پایان مهرماه فاز طراحی پروژه های سال آینده انجام 
شد.وی با بیان اینکه در حال حاضر هدف ما طراحی پروژه های سال ۱۴۰۳ است، تصریح کرد: در 
سال جاری هزینه ۶۰۰ هزار میلیاردی پیش بینی شده است که مقداری در جذب عقب هستیم، اما 
برنامه ریزی اجرایی، طرح و مقدمات فعالیت ها انجام شده است.ابراهیمی با بیان اینکه تیمی که 
طراحی و شناســایی پروژه را انجام می دهد، نگاه توســعه محله و رفع محرومیت را دنبال می کند 
که موضوع ارزشمندی اســت، ادامه داد: نگاه ما به محله محوری، اجرای پروژه های خرد نیست، 
بلکه پروژه های اثرگذار کمک کننده و پیشران توسعه مدنظر است.وی با بیان اینکه برای سال آینده 
محلات هدف مشخص شده است، تصریح کرد: در حال حاضر تیم حوزه محلات و دستیار شهردار 
در حوزه و محلات، همچنین مناطق، معاونت شهرســازی و سازمان نوســازی فهرست پروژه ها را 

استخراج می کنند تا فرآیند طراحی برای سال آینده آغاز شود و با قدرت اجرا را انجام دهیم.

مدیر منطقه ۷ شهرداری اصفهان:
 بازسازی مسیر اتوبوس ها در ترمینال بابلدشت

 رو به پایان است
مدیر منطقه هفت شــهرداری اصفهان با بیان اینکه بیش از ۳۵۰ متر مربع از مســیر تردد و توقف 
اتوبوس های درون شهری در ترمینال بابلدشت بازسازی شد، گفت: عملیات عمرانی ساماندهی و 

بهینه سازی این ترمینال در مراحل پایانی قرار دارد.
مهدی سلطان آقایی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، با اشــاره به اینکه عملیات عمرانی ساماندهی و 
بهینه ســازی ترمینال بابلدشــت در مراحل نهایی قرار دارد، اظهار کرد: بنا به درخواست شهروندان 
ســاماندهی معابر و پیاده روها و توقف گاه اتوبوس های این ترمینال در دستور کار این منطقه قرار 
گرفت.وی با بیان اینکه بیش از ۳۵۰ متر مربع از مسیر تردد و توقف اتوبوس های درون شهری در 
این مجموعه بازسازی شد، افزود: برای این پروژه عمرانی که با هماهنگی شرکت واحد اتوبوسرانی 
شهرداری اصفهان اجرا شد، ۱۰ میلیارد ریال هزینه صورت گرفته است.مدیر منطقه هفت شهرداری 
اصفهان با اشاره به درخواســت های شهروندان در خصوص ساماندهی ســرویس بهداشتی این 
ترمینال گفت: با پیش بینی صورت گرفته، سال آینده بازســازی و توسعه سرویس بهداشتی این 
مجموعه نیز انجام خواهد شد.ســلطان آقایی با بیان اینکه طی سال جاری بازسازی و ساماندهی 
سرپناه های مسافران و بهینه سازی سیستم روشنایی این ترمینال نیز انجام شد، تصریح کرد: این 
پروژه با تلاش شبانه روزی همکاران منطقه هفت در حال اجراست و امیدواریم زودتر از آنچه از قبل 

اعلام شده بود و ظرف مدت یک ماه آینده به اتمام برسد.

با مسئولان

خبر روزبا مسئولان

رییس شورای استان اصفهان:
اصفهان، هفدهمین استان 
در دریافت اعتبارات است

رییس شورای اســتان اصفهان گفت: با وجود 
اینکه اصفهان دومین استان در پرداخت مالیات 
اســت، با این حال هفدهمین استان کشور در 
دریافت اعتبارات اســت.به گــزارش خبرنگار 
ایمنا، محمدجــواد توحیدی راد بــا بیان اینکه 
مشکلاتی که در سایر استان ها اعلام می شود 
از سمت استانداری هاســت، خاطرنشان کرد: 
در اصفهان میان مدیریت شهری و استانداری 
هم افزایی وجود دارد و از تمــام ظرفیت ها در 
استان استفاده می شــود.وی با تاکید بر اینکه 
برای سازمان همیاری ها محکم ایستاده ایم و 
قانون را اجرا می کنیم، تصریح کرد: امسال یکی 
از بهترین عملکردها را در حوزه حسابرســی در 
سازمان همیاری شهرداری های استان داشتیم.
توحیدی راد با بیــان اینکه به صــورت ماهانه 
جلســات برگزار و مدیرکل که نیــاز نمایندگان 
شهرستان است انتخاب می شــود، ادامه داد: 
امسال با بعضی ادارات کل همکاری شکل گرفته 
و تفاهم نامه ای منعقد شده، این تفاهم نامه با 
سازمان های محیط زیست، اداره کل آموزش و 
پرورش و مدیرکل راهداری منعقد شده است.
وی با بیان اینکــه هم افزایی خوبی با مجموعه 
رؤسای شورای شهرســتان در استان اصفهان 
داریم، گفت: اوایل تشــکیل شــورا، جلسه ای 
در اصفهان برگزار شــد و این هم افزایی شکل 
گرفت.رییس شورای اسلامی استان اصفهان 
با اشــاره به اینکه طبق نامه ای به معاون وزیر 
کشور مقرر شد تا رؤسای شورای شهرستان و 
فرمانداران به شورای برنامه ریزی استان دعوت 
شوند، ادامه داد: در استان اصفهان بیشتر اعضا 
توسط استانداری دعوت می شوند، اما در بعضی 
شهرستان ها این اتفاق نمی افتد.وی با تاکید بر 
اینکه نگاه ما به مسائل استانی است، تصریح 
کرد: همه ما از خشکی زاینده رود و مسائل شرق 
و غرب استان ناراحت هستیم و برای رفع آن ها 
تلاش می کنیم، در این حوزه مدیریت شهری 
همواره کمک حال شورای استان بوده است.با 
وجود اینکه اســتان اصفهان دومین استان در 
پرداخت مالیات است، اما هفدهمین استان در 

دریافت اعتبارات است .

مدیر منطقه هشت شهرداری اصفهان با اشاره به اجرای پروژه مجموعه فرهنگی نوش گفت: این پروژه با هزینه ای بالغ بر ۱۸۵ میلیارد ریال و در بافت پرتراکم جمعیتی 
محله خانه اصفهان در حال احداث است. علی باقری در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با تاکید بر توسعه زیرساخت های فرهنگی در محلات منطقه هشت شهرداری اصفهان 
و توجه ویژه به اجرای پروژه های فرهنگی اظهار کرد: طبق برنامه ریزی انجام شده، در بودجه سال جاری بسته های متعدد، فرهنگی، عمرانی و خدماتی در محله های 
سطح منطقه به گونه ای تعریف شده که حوزه تفریح و شادی در دسترس شهروندان باشد، زیرا شرط توسعه پایدار شهری پیوست فرهنگی بر فعالیت های عمرانی در 
شهر است.وی افزود: بی توجهی به نیازهای فرهنگی شهروندان منطقه هشت و نبود پیوست فرهنگی بر ساخت وسازهای شهری، موجب بروز آسیب و چالش های 
فرهنگی و اجتماعی خواهد شد که این دغدغه ها سرلوحه فعالیت مدیریت شهری کلان شهر اصفهان است.مدیر منطقه هشت شهرداری اصفهان با اشاره به جزئیات 
اجرایی پروژه مجموعه فرهنگی نوش خاطرنشان کرد: این پروژه که عملیات اجرایی آن از نیمه تیرماه آغاز شده است، با هزینه ای بالغ بر ۱۸۵ میلیارد ریال و در بافت 

پرتراکم جمعیتی محله خانه اصفهان، در حال اجراست و پیش بینی می شود تا پایان سال جاری تکمیل و به بهره برداری برسد.

اعتبار 1۸5 میلیارد ریالی منطقه ۸ اصفهان برای احداث مجموعه فرهنگی نوش

 روایت کاسبی در 
شاهرگ اقتصادی 

شهر اصفهان
بازارهای فعلی اصفهــان که یادگار 
عصــر دیلمیــان و ســلجوقیان 
مخصوصا صفویه اســت همچنان 
به عنوان یک محور اصلی اقتصادی 
مشاغل و اصناف متعددی را در خود 

جای داده است. 
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ایرنا:انجمن جهانی فولاد در تازه ترین گزارش خود اعلام کرد که صنایع فولادسازی ایران سپتامبر امسال 2 میلیون 
و چهارصد هزار تن فولاد خام تولید کرد که با توجه به تولید یک میلیون و 600 هزار تن فولاد در ماه اوت، رشد 800 
هزار تنی را نشان می دهد.انجمن جهانی فولاد در گزارش میزان تولید جهانی فولاد خام برای ماه سپتامبر 2023 
میلادی )10 مرداد تا ۹ شهریور 1402( اعلام کرد: تولید جهانی فولاد خام در این ماه به 14۹ میلیون و 300 هزار تن 
رسید که 1.5 درصد نسبت به تولید سپتامبر سال 2022 کاهش داشته است.این سند که بر اساس اطلاعات گزارش 
شده 63 کشور تولید کننده فولاد به این انجمن گردآوری شده است، نشان می دهد که با وجود کاهش تولید چهار 
کشور از 10 کشور اول تولید کننده فولاد جهان، در بازه اول »ژانویه« تا آخر»سپتامبر« سال 2023، نسبت به همین 
دوره زمانی در سال 2022، میزان تولید فولاد در 6 کشور هند، آمریکا، روسیه، کره جنوبی، ترکیه و آلمان افزایش 
داشته است.بر اساس این گزارش با وجود افزایش 800 هزار تنی تولید فولاد ایران در ماه سپتامبر امسال نسبت 
به ماه اوت، صنعت فولاد کشور کاهش 0.6 درصدی تولید فولاد در بازه زمانی اول ژانویه تا آخر سپتامبر  سال 2023 

را نسبت به مدت مشابه سال گذشته تجربه کرده است

کاهش تولید فولاد خام ایران در ماه »سپتامبر«  امسال نسبت به ماه »سپتامبر« پارسال
بر اســاس آخرین گزارش انجمن جهانی فولاد، تولید فولاد ایران در ماه ســپتامبر امســال نســبت به ماه 
سپتامبرپارسال 12.7 درصد کاهش داشته است، البته صنعت فولاد ایران در 2 ماه مه و ژوئن رشد بی سابقه ای 
در تولید فولاد داشــت.برپایه این گزارش، از نظر درصد تغییرات میزان تولید ماه »سپتامبر« امسال نسبت 
به همین ماه در ســال پیش، ایران با کاهش 12.7 درصدی در صدر فهرست کاهش تولید نقطه به نقطه، بین 
کشورهای عمده تولید کننده فولاد قرار گرفت.کارشناسان بر این باورند که رشد زیاد تولید فولاد ایران در سال 
پیش در کنار اعمال برخی محدودیت های برق در تابســتان امسال می تواند دلیلی بر کاهش 12.7 درصدی 
تولید فولاد خام کشور در ماه سپتامبر امسال نسبت به همین ماه در سال پیش باشد.صنعت فولاد ایران در ماه 
اوت امسال نیز، بر اســاس گزارش»میزان تولید جهانی فولاد خام« انجمن جهانی فولاد، نسبت به ماه اوت 
سال 2022، کاهش 24.1 درصدی را تجربه کرده بود و در آن ماه نیز کشورمان با کاهش 24.1 درصدی در صدر 
فهرست کاهش تولید نقطه به نقطه، بین کشورهان عمده تولید کننده فولاد قرار گرفت.البته با وجود کاهش 0.6 
درصدی تولید فولاد ایران در بازه زمانی ۹ ماهه ژانویه تا آخر سپتامبر  سال 2023، ایران از 10 مرداد تا ۹ شهریور 
1402 موفق به تولید 2 میلیون و چهارصد هزار تن فولاد خام شد که رشد 800 هزار تنی نسبت به تولید ماه قبل 
میلادی دارد.ماه ژوییه امسال نیز تولید فولاد خام ایران ســه میلیون و دویست هزار تن و در ماه مه به رکورد 
سه میلیون و 300 هزار تن رسیده بود که تولید ماه سپتامبر امسال نسبت به این 2 ماه به ترتیب 24 و 27درصد 
کاهش داشته است.انتقال زمان تعمیرات دوره ای بیشتر شرکت های فولادی کشور به مرداد و شهریور امسال 

برای کاهش بار مصرفی شبکه دلیل اصلی این کاهش تولید است.

ایران همچنان در میان 10 فولادساز برتر جهان است
بر اساس آخرین گزارش »میزان تولید جهانی فولاد خام«  تهیه شده توسط انجمن جهانی فولاد، تولید فولاد ایران 
در ۹ ماه منتهی به ماه "اوت" 2023 به 22 میلیون و 100 هزار تن رسید و ایران همچنان در میان 10 فولادساز برتر جهان 

قرار دارد.ایران در ۹ ماه سال میلادی جاری موفق شد 22 میلیون و 100 هزار تن فولاد تولید کند و در همین زمان 
چین 7۹5 میلیون و 100، هند 104 میلیون و 100 هزار تن، ژاپن 65 میلیون و 400 هزار تن و آمریکا 60 میلیون و 600 
هزار تن فولاد خام تولید کردند و در رتبه های اول تا چهارم برترین فولادسازان جهان قرار گرفتند.روسیه با تولید 57 
میلیون و 100 هزار تن، کره جنوبی 50 میلیون و 400 هزار تن در رتبه های پنجم و ششم فولادسازان برتر جهان قرار 
دارند.نزدیک ترین رقیبان ایران بین 10 فولادساز برتر جهان به ترتیب برزیل، ترکیه و آلمان هستند، به طوری که در ۹ 
ماه 2023، برزیل با تولید 24 میلیون تن، ترکیه با تولید 24 میلیون و 500 هزار تن و آلمان با تولید 27 میلیون و 200 
هزار تن فولاد خام، رتبه های هفتم تا نهم تولید فولاد خام جهان را به خود اختصاص دادند.درصد تغییرات میزان 
تولید فولاد در ماه  سپتامبر سال 2023 نسبت به همین ماه در سال پیش از آن نشان می دهد: بیشترین افزایش 
مربوط به 2 کشور هند و کره جنوبی است که هر 2 کشور رشد 18.2 درصدی را تجربه کرده اند و در رتبه های بعدی 
روسیه با ۹.8 درصد و ترکیه با 8.4 درصد افزایش تولید در جایگاه های بعدی بیشترین افزایش نقطه به نقطه در 
مقایسه ماه سپتامبر امسال نسبت به ماه سپتامبر سال قبل قرار دارند.میزان کل تولید فولاد جهان با کاهش 0.1 
درصدی در ۹ ماه نخست سال 2023 به یک هزار و 406 میلیون و 400 هزار تن رسید، که برخی کارشناسانان صنعت 
فولاد علت کاهش تولید این محصول راهبردی در۹ ماه منتهی به ســپتامبر امسال را ادامه تاثیر کاهش قیمت 
جهانی فولاد می دانند.رشــد 800 هزار تنی تولید فولاد ایران در سپتامبر امسال نسبت به اوت سال جاری نشان 
می دهد فولادسازان داخلی، با وجود کاهش قیمت جهانی این محصول راهبردی در سال رونق تولید، رشد تولید را 
سرلوحه کار خویش قرار داده اند و این امر باعث شده قیمت محصولات صادراتی فولاد ایران که از ابتدای خردادماه 

امسال در بازارهای جهانی به ثبات قیمتی رسیده بود، شاهد تداوم ثبات قیمت باشد.

تولید کنندگان برتر فولاد خام در جهان
بر اساس آخرین گزارش انجمن جهانی فولاد، سه کشور برتر تولید کننده فولاد خام در جهان چین،هند و ژاپن 
هستند و چین ماه»سپتامبر« امسال 82 میلیون و 100 هزار تن فولاد خام تولید کرد که 5.6درصد نسبت به تولید 
همین ماه در سال قبل کاهش داشت.ماه سپتامبر  امسال هند با تولید 11میلیون و 500 هزار تن فولاد خام، رشد 
18.2 درصدی نسبت به تولید همین ماه در ســال قبل را تجربه کرد و ژاپن با تولید هفت میلیون تن فولاد خام 
کاهش 1.7 درصدی در این بازه زمانی ثبت کرد.بر اساس این گزارش،تولید فولاد خام در ایالات متحده آمریکا 
برای ماه سپتامبر امســال، 6 میلیون و 700 هزار تن تخمین زده می شــود که 2.6 درصد افزیش نسبت به ماه 
سپتامبر سال 2022 را نشان می دهد و این کشور، کماکان چهارمین فولادساز برتر جهان است.در گزارش انجمن 
جهانی فولاد آمده است: در بازه زمانی ماه سپتامبر  2023، روسیه 6 میلیون و 200 هزار تن فولاد خام تولید کرد که 
۹.8 درصد افزایش نقطه به نقطه را نشان می دهد و این کشور با این میزان تولید جایگاه خود به عنوان پنجمین 
کشور تولید کننده فولاد جهان را مستحکم تر کرد.طبق این گزارش، ماه سپتامبر  امسال، کره جنوبی با تولید پنج 
میلیون و 500 هزار تن تولید فولاد خام و با افزایش 18.2 درصدی نقطه به نقطه در رتبه ششم تولید کنندگان فولاد 
در جهان قرار گرفت.براساس این گزارش، آلمان با تولید 2 میلیون و ۹00 هزار تن و افزایش 2.1 درصدی،ترکیه 
نیز با تولید 2 میلیون و ۹00 هزار تن و افزایــش 8.4 درصدی و برزیل با تولید 2 میلیون و 600 هزار تنی و کاهش 
5.6 درصدی نقطه به نقطه به ترتیب رتبه های هفتم تا نهم تولید کنندگان فولاد جهان را به خود اختصاص دادند.

میزان تولید فولاد خام در مناطق مختلف جهان
بر اساس گزارش انجمن جهانی فولاد، در ماه سپتامبر امســال، کشورهای تولید کنند فولاد در آفریقا که شامل 
کشورهای مصر، لیبی، آفریقای جنوبی و تونس هستند، در مجموع یک میلیون و 300 هزار تن فولاد خام تولید 
کردند که 4.1 درصد نسبت به همین ماه در سال پیش کاهش داشته است.در این گزارش آمده، کشورهای حوزه 
آسیا و اقیانوسیه عضو این انجمن که شامل کشورهای استرالیا، چین، هند، ژاپن، مغولستان، نیوزیلند، پاکستان، 
کره جنوبی، تایوان، تایلند و ویتنام هستند در مجموع 110 میلیون و 700 هزار تن فولاد خام تولید کردند که 2.1 درصد 
نسبت به ماه سپتامبر  سال 2022 کاهش داشته ست.براساس این گزارش،کشورهای عضو اتحادیه اروپا در ماه 
سپتامبر امسال تنها موفق به تولید 10میلیون و 600 هزار تن فولاد خام شدند که 1.1 درصد کاهش نسبت به ماه 
سپتامبر سال پیش را نشان می دهد.سایر کشورهای اروپایی تولید کننده فولاد که عضو اتحادیه اروپا نیستند و 
شامل کشورهای مقدونیه، نروژ، صربستان، ترکیه و بریتانیا هستند در این مدت در مجموع 3 میلیون و 500 تن 

فولاد خام تولید کردند که 2.7 درصد افزایش نسبت به سپتامبر سال قبل را نشان می دهد.

نقش اصفهان در موفقیت صنعت فولاد کشور
بی شک سهم استان اصفهان در تولید 2 میلیون و 400 هزار تن فولاد خام تولیدی کشور در ماه سپتامبر  امسال که 
موجب شد صنعت فولاد ایران بین 10 تولیدکننده جهانی فولاد قرار بگیرد، بسیار مهم و اثرگذار است و شرکت های 
فولادسازی اصفهان نقش پررنگی در کسب این موفقیت داشته اند.افزون بر 40 درصد فولاد خام کشور در استان 
اصفهان تولید می شود و این اســتان مزیت های رقابتی زیادی از جمله نیروی انسانی ماهر و تحصیل کرده، 
نزدیکی به ذخایر و منابع معدنی غنی آهن و جمعیت و وسعت کافی دلیلی بر آن شده تا این استان نگاه ویژه 
تری به صنعت فولاد داشته باشد.هم اکنون میزان تولید فولاد در ایران حدود 30 میلیون تن در سال است که 
حدود 40 درصد آن در اصفهان تولید می شود، در افق چشم انداز 1404 ، مقرر شده است کشورمان 55 میلیون 
تن ظرفیت تولید فولاد داشته باشــد و میزان صادرات فولاد از ۹.5 میلیون تن فعلی به 15 میلیون تن در سال 
افزایش پیدا کند.چدن، آهن و فولاد بیشترین صادرات استان اصفهان را تشکیل می دهد و حتی محصولات 

تولیدی از آهن و چدن نیز رتبه سوم، در بین اقلام صادراتی استان را دارند.

گزارش انجمن جهانی فولاد از رشد ۸۰۰ هزار تنی تولید فولاد ایران در سپتامبر نسبت به اوت ۲۰۲۳ میلادی حکایت دارد؛

و باز هم نقش پررنگ صنعت نصف جهان

منبع: بازار 
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